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Здравейте, всички! (Учениците: Здравейте, Учителю!) Има някои Фа
конференции, на които присъствам, докато други може да не посетя. Всички вие
знаете, че сега Дафа учениците са станали по-зрели. В утвърждаването на Фа и
по този път на богове, всички вие знаете какво да правите. В такъв момент може
би колкото по-малко говоря, толкова по-голяма ще е ползата за вас. И защо го
казвам? Защото този период от време е даден на всеки от вас именно като
възможност да се калите, този период от време ви е даден именно като
възможност да установите своята могъща добродетел. Така че не мога винаги да
ви карам да правите неща, без сами да ги обмислите, и не мога да ви позволя да
не проправите своя собствен път, докато утвърждавате окончателната си позиция.
Ако винаги бивате водени от Учителя, ако все още ви казвам какво да правите,
когато става дума за конкретни неща при утвърждаването на Фа, това няма да
сработи. Щом Дафа учениците постигнат Съвършенство, окончателните им
позиции и нива няма да са ниски. С други думи, отговорностите, които ще имате
спрямо бъдещите същества, са огромни. Тогава, ако случаят е такъв, ако не
притежавате такава могъща добродетел, не сте проправили собствения си път и
не знаете какво да правите, когато трябва да вършите нещата самостоятелно, така
няма да се получи. Затова умишлено ви дадох този период от време, за да можете
да получите възможности да се закалите и да съзреете.

Всъщност аз тихо гледам и наблюдавам. Тъй като всички вие сте в процес на
усъвършенстване, все още имате човешки привързаности. Имате човешки
привързаности, така че можете да се усъвършенствате; имате човешки
привързаности, така че те ще се проявяват. Тогава, докато правите каквото и да
било, свързано с утвърждаването на Фа, включително правейки неща като група
и правейки неща самостоятелно, вие ще премисляте самостоятелно и ще се
опитвате да измислите начини за разрешаване на тежки проблеми. И когато
премисляте нещата, това дали използвате човешки представи или праведните
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мисли на един самоусъвършенстващ се, ще определи различните резултати,
които получавате. Същото важи и когато работите заедно, за да вършите неща. И
когато се обедините, за да разберете нещо, случаят също е такъв и вие може дори
да влезете в спор по някои въпроси. Това , разбира се, се дължи на човешките
привързаности, които имате, но в него има и нещо положително. Когато спорите,
можете да видите своите привързаности и недостатъци. Ако можете да поставите
Фа на първо място, да изоставите егоизма си и да се справяте с проблемите си с
праведни мисли, ще можете бързо да вземете решение и да направите добре
нещата в утвърждаването на Фа. И всъщност, в сравнение с последните няколко
години, нещата сега са доста добре. Всички вие сте наистина съзрели. Не искам
да казвам повече за това днес. Искам да говоря главно за разясняването на
истината.

Веднага щом се спомене въпросът за разясняването на истината, много
практикуващи си мислят: „Когато разясняваме истината, нашата цел е да
разобличим злото, да го потиснем и да го изкараме на светло, така че хората
навсякъде по света да могат да видят какво представлява, и тогава злото няма да
има къде да се скрие.” Това е, което трябва да направите, но не това е
най-важното. Най-важната цел на разясняването на истината е спасяването на
всички същества.

Всеки Дафа ученик ще се нагърби с огромни отговорности в бъдеще. Има
толкова много същества, които се нуждаят да ги спасите – има толкова много
животи, които се нуждаят да ги спасите. През този период от време вие самите
трябва да хармонизирате и да усъвършенствате всичко, което е необходимо за
вашите безбройни същества и за окончателната ви позиция. Вашата могъща
добродетел и всичко на боговете са в нея. Ето защо често казвам, че в
утвърждаването на Фа трябва да правите добре трите неща, които Дафа
учениците е необходимо да правят, и всичко е включено в тях. Така че казвам, че
най-важната ви цел в разясняването на истината е да спасите дори повече
същества в процеса. Това е най-важното и това е истинската цел на
разясняването на истината.

По време на това преследване, независимо как старите сили са аранжирали
нещата, независимо колко яростно действат злите хора по света, независимо
колко трескаво злите същества във всяко измерение преследват Дафа учениците
и колко от хората по света са отровили, мислили ли сте за нещо: могат ли те да
навредят на Дафа? Ни най-малко. И вие сте видели, че след като преживяхте
най-злото преследване в историята, което продължава от четири години, освен че
Дафа учениците се закалиха и станаха по-зрели, с по-ясно съзнание и
по-спокойни по време на преследването – вие сте все по-рационални, праведните
ви мисли стават все по-силни и моментът, в който ще се завърнете на своите
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позиции, наближава – освен това, какво друго има? Не е ли това всичко? Не
достигнаха ли Съвършенство онези Дафа ученици, които са били убити от
преследването? Вярно е, че по време на преследването една част [от нашите
ученици] престанаха да се усъвършенстват – ако не са достатъчно добри, те ще
бъдат пресяти, а оставащото ще бъде злато.

Разбира се, щом едно същество изучава моя Дафа, аз ще се погрижа за него и
ще се отнасям с него като с Дафа практикуващ, като с ученик. Ако той наистина
не може да влезе [в тази практика], тогава това си е негова работа. Така че всички
трябва да са наясно по този въпрос. Независимо дали става въпрос за цялото
преследване или за всички онези аранжировки, които старите сили направиха, в
действителност аз взех тези неща под внимание, когато планирах своето Фа
коригиране много отдавна. Те не могат да навредят на Фа. Аз не признавам
преследването. Това е сигурно. Позволено ли им е да контролират и дори да бият
до смърт едно същество, което е слушало Фа и се е усъвършенствало в моя
Дафа? Те определено ще трябва да платят за това в бъдеще. И разбира се има и
други фактори в действие. Що се отнася до онези, които действително се справят
добре, те наистина не смеят да ги докоснат. Що се отнася до онези, които се
противопоставят на аранжировките на старите сили и които имат много силни
праведни мисли, те не могат да ги докоснат. С други думи, през този времеви
период, независимо колко лошо е преследването, ако съзнанията на Дафа
учениците са много праведни, имат много силни праведни мисли и разбират
всичко с ясно съзнание и спокойно, ще се избегнат много загуби.

Трябва да сте наясно, че самоусъвършенстването на Дафа учениците се отнася
до излизане извън човешкото; то е да се излезе извън старата колосална небесна
твърд, която е ограничена от всякакви фактори, които произлизат от безкрайни,
безбройни и неизброими същества в този стар космос; то е да се придобие нов
живот, изплувайки от среда, която е в края на последния етап на процеса на
формиране-застой-упадък-унищожение на колосалната небесна твърд. Кой може
да излезе от всичко това? Да избягаш от всичко и да можеш наистина да влезеш в
бъдещето, е наистина много трудно. В интерес на истината трудностите, с които
сте се сблъскали усъвършенствайки се насред преследването, са проявления тук
сред хората. Но в действителност в други измерения, които хората не могат да
видят и които са отвъд тази среда на обикновените хора, нещата са дори още
по-интензивни. Това е шокиращият и разтърсващ душата процес на огромно
дезинтегриране и възобновяване. Съществата в целия космос наблюдават това
дело и безбройни, неизмерими богове също го наблюдават. Преплетени във
всички тези промени са факторите на Дафа учениците, утвърждаващи Фа. Това,
което се показва в човешкия свят, са трите неща, които вършите по това време.
Що се отнася до поведението на злото,то [действа] в неразумно, обезумяло
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състояние, преди разпадането си, и осигурява на Дафа учениците условията за
постигане на Съвършенство.

Разясняването на истината по време на гигантските промени вече се е
превърнало в основния начин за спасяване на всички същества и на хората по
света, така че в правенето на това се проявява мъдростта, която Дафа ви е дал, и
огромните способности, които Фа ви е предоставил. Вашето разясняване на
истината неизбежно предизвиква нещо като верижна реакция. Щом човек узнае
истината, той осъзнава: „О, значи така стоят нещата. В крайна сметка Дафа е
толкова велик!” Някои хора, които са научили истината, може да се замислят да
се заемат със самоусъвършенстване, някои може да бъдат доста съпричастни, а
други могат да предложат подкрепа под формата на определени действия. Тези
реакции, които се проявяват чрез разясняване на истината, се разпространяват от
човек на човек, от сърце на сърце. Злите фактори губят своето местообитание.
Дафа и праведните фактори покриват и обогатяват всичко и в същото време, по
отношение на преследването, това ще доведе до промени в обществото и на
всеки фронт, и по този начин лошите хора няма да имат аудитория, а злите
същества – нищо, от което да се възползват. Това е неизбежният ефект. Когато
разяснявате истината, нещата изглеждат обикновени и не толкова грандиозни, но
ефектът е огромен.

Всъщност всички вие виждате, че в хода на разясняването на истината от Дафа
учениците, хората по света се променят. Сега е напълно различно от преди,
когато започна преследването на 20 юли 1999 г. И не е само това, че хората по
света стават с все по-ясно съзнание, други живи същества и материални фактори
също преминават през тези промени. С други думи, ситуацията е напълно
различна. Разбира се, не става въпрос, че злото е престанало да преследва, а че
онези фактори, които старите сили са аранжирали, в процеса на унищожението
си стават все по-малко и по-малко и злото вече няма много сили. Но дори и без
много сили, докато още съществува, то пак е много зло, много лошо. Но злото
вече няма толкова голяма сила и не разполага с факторите на средата, от които се
нуждае, така че вече не може да контролира толкова много от хората по света или
други същества. И тогава, когато хората по света и всички други животи не са
под контрола на злото, в този момент ще ви е много по-лесно да разясните
истината. Ако го направите добре, тогава хората по света и всички същества ще
се събудят. И щом съществата се събудят, злото изобщо няма да има публика и
наистина няма да може да върши нещата необуздано. Хората ще му се
противопоставят и ще го изолират и злото няма да бъде способно да прави
каквото си иска, тъй като никой няма да го слуша. Такава е настоящата тендеция;
това е промяната, която е настъпила в процеса на спасяване на всички същества.
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Всъщност съм ви казвал как в миналото самоусъвършенстващите се съвсем не
се интересували от това какво казвали за тях хората по света. Ако някой кажел,
че той е добър или лош, това било [за него просто] нещо, казано от хора, а не от
богове. Всъщност в историята е имало много личности, които според хората по
света са били лоши, и това дори е било записано така в учебниците и в
историческите сведения, но е възможно те да са станали богове. А има и такива,
които хората по света са възвеличавали като модели за подражание, но които са
отишли в Ада след смъртта си. Това е така, защото когато хората говорят за
добро и лошо, всичко се основава на човешките интереси. Човешките принципи
са обърнати: когато хората мислят, че нещо е добро, то не е непременно наистина
добро, а когато хората мислят, че нещо е лошо, то не е непременно истински
лошо. С други думи самоусъвършенстващите се не са обръщали внимание на
това, което хората казвали. Но Фа коригирането в наши дни е различно и дали
някой казва, че Дафа и Дафа учениците са добри или лоши определя бъдещето на
този човек. Настоящата кампания на преследване - преследването на Дафа
учениците, потисничество, предизвикано от злото – се намесва на мен и на
самото Фа коригиране, така че е различно от самоусъвършенстването в
миналото. Да се преследват Дафа ученици несъмнено е грях и всички замесени
ще си платят за това – никой от животите, участвали в това, не може да избяга.

Космосът минава през Фа коригиране, така че помислете всички за това, по
време на Фа коригирането целият космос, от микроскопичното ниво до
повърхността, постоянно прави пробиви. Независимо колко е голямо огромното
космическо тяло, независимо колко са животите в него, независимо дали е живот,
или не, независимо дали има намерение, или не, независимо дали има
съществуване, или не – нищо не може да избяга, защото всичко в бъдещето ще
бъде изцяло обновено. Това се отнася още повече за човешката раса тук, в този
свят, и за всички животи на повърхността – те няма как да избягат. Фа
коригирането включва също и всички по-висши същества и в момента никой бог
не смее да каже, че това Фа коригиране няма нищо общо с него. Разбира се, в
момента никой не смее да каже това. Никой не може да го избегне. Така че по
време на Фа коригирането трябва да има пълно разплащане за това, което всеки
живот е направил. Не е така, че ако някой живот е направил нещо лошо, ще бъде
унищожен и това ще е краят му. Така няма да се получи. Той все пак трябва да си
плати, докато е подложен на пълно унищожение, заради всичките лоши неща,
които е извършил. Аз се отнасям към всички същества с най-голямото
милосърдие. Независимо колко голям грях или колко голяма грешка е извършил
някой от животите в историята, бих могъл да пренебрегна техните грешки и
грехове и бих могъл да премахна греховете им. Необходимото условие разбира се
е, че по време на Фа коригирането не можете да му се намесвате; ще ви спася
дори, ако не направите абсолютно нищо. Но щом едно същество се намеси на Фа
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коригирането, това, пред което се изправя, е унищожение. И онези, които са
извършили най-нечуваните грехове, трябва да платят за всичко, което са сторили,
докато са в процес на унищожение. Колкото е било сторено, толкова трябва да
бъде изплатено; колкото големи са нещата, които е направил, толкова трябва да
заплати за тях. Така че този път, когато става дума за злите същества, които се
намесват на Фа коригирането, независимо колко порочни са те, това, пред което
са изправени, е ужасяващ край, който никога преди не е бил виждан в космоса.
Това включва и самите стари сили. Макар да мислеха, че допринасят за Дафа, те
всъщност разглеждаха нещата, основавайки се на собствените си представи. Те
никога не се вгледаха истински в себе си, нито използваха самото Фа коригиране,
за да оценят себе си, нито използваха този Фа, за да оценят себе си. Но тъй като
бъдещето е този Фа и съществата от бъдещето се създават от този Фа, какво
друго освен този Фа може да се използва, за да се оценяват нещата?

Така че, когато става въпрос за разясняването на истината, тъй като е толкова
важно, трябва да го правите дори още по-спокойно и по-рационално и трябва да
разпознавате с по-ясно съзнание различните видове възможности, начините за
справяне с нещата и подходите, на които попадаме, докато разясняваме истината.
Това е нещо, на което всички трябва да обърнете внимание. Знаете, че когато
разпространявам Фа, не обръщам внимание на това към коя група в обществото
принадлежи човек или на неговия социален статус, и не правя разлика между
богати и бедни, различните професии или поста на човек в работата му. Не
гледам нищо, освен сърцето на човек. Вие трябва да направите същото, когато
разяснявате истината. Не мислете, че той е някаква високопоставена фигура,
създавайки допълнителна умствена пречка за себе си, сякаш сте там, за да искате
помощта му. Това, което всъщност се случва, е че вие го спасявате и му давате
възможност да избере своето бъдеще. Това е сигурно. Затова трябва да
разглеждате спасяването на хората по света, като основната цел на разясняването
на истината.

С всичко, което Дафа учениците правят днес, и с всичко, с което се сблъсквате в
обществото, мога да ви кажа, че вие спасявате всички същества. Така че,
независимо какъв човек срещате, от кой слой на обществото е той или каква е
неговата професия, не мислете, че просто отивате при него, за да разясните
истината, само защото злото преследва Дафа учениците. Нека ви кажа, че
спасяването на всички същества е първото и най-важното, и разясняването на
истината е начинът да спасяваме хората. Когато хората разберат фактите и
разберат колко зло е преследването, те по естествен път ще знаят как да
постъпят. И ако след това го помолите да окаже подкрепа и да направи нещо по
въпроса, тогава той прави избор за бъдещето. Така че що се отнася още повече до
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онези хора, които са били измамени при преследването, как бихте могли да не им
дадете шанс? Ако не им кажете фактите, те ще изгубят своето бъдеще завинаги.

Що се отнася също до онези хора, на които попадате случайно, с които се
сблъсквате в ежедневието, и с които се срещате на работа, всички вие трябва да
им разясните истината. Дори когато в ежедневието си преминавате покрай хора
толкова бързо, че нямате възможност да говорите с тях, все пак трябва да ги
оставите със своето състрадание и доброта. Не губете онези, които трябва да
бъдат спасени, особено онези с предопределени връзки. Всъщност, когато
разясняват истината, много от Дафа учениците казват: „Сега ще разясня
истината.”, сякаш в този момент те ще разяснят истината, но обикновено те не
разясняват истината. Понастоящем спасяването на същества трябва да присъства
във всеки аспект на ежедневието ви. Ако всички вие можете да разберете и
наистина да видите важността му, мисля, че вероятно ще спасите повече
същества. Сега хората по света постепенно стават по-осъзнати и въздействието
на разясняването на истината в момента е дори още по-голямо. Публиката, която
онези зли същества имат, става все по-малка и все по-малобройна, така че трябва
ясно да разберете този въпрос.

Има малък брой ученици, които тайно стават приятели или дружки – „ние
правим неща заедно, ние сме малка група” – и те често говорят за куп безполезни
неща, губейки много време. Точно сега всяка минута и всяка секунда са от
решаващо значение. Ако пропускате в този период от време, пропускате всичко.
Историята няма да се повтори. Историята на космоса и на Трите сфери е
преминала през толкова много дълги, дълги години – какво са чакали всички
същества? За какво са всички те тук? Точно за тези няколко години! И все пак
има [Дафа] ученици, които пропиляват живота си през тези няколко години и не
се възползват от времето. И все пак вие носите такава огромна отговорност за
всички същества и за историята!

Да, някои ученици не са с достатъчно ясно съзнание и чувстват, че
получаването на Фа е било голямо съвпадение. [Те се чудят]: „Имам ли толкова
огромна историческа отговорност? Способен ли съм да я поема?” В
действителност няма нужда дори да питате за това, аз вече съм го обяснил много
ясно във Фа. Не всеки може да се усъвършенства в този Дафа, който
разпространявам днес. Защо толкова много хора не могат да влязат? Разбира се,
има много нови ученици, които сега постепенно се присъединяват и това се
дължи на вашето разясняване на истината. Това е като главен ключ, който
отключва този фактор на старите сили, който запечатва хората по света и им
пречи да научат Фа. Само вашето разясняване на истината може да направи това.
Казано по друг начин, не всеки може да го получи. С нещата, които се проявяват
в човешката сфера, е трудно да се каже кое е истинско и кое е фалшиво; не е
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позволено да се показва истинското състояние на космоса; и специалните
състояния на Дафа учениците, които ги разграничават от хората по света, не
могат да бъдат показани напълно. В края на краищата това е
самоусъвършенстване насред объркване – става въпрос за усъвършенстване в
този вид състояние и да се освободиш от него. Не подценявайте себе си. Всеки
Дафа ученик, докато се усъвършенства според този Фа, трябва да върши нещата,
които Дафа учениците трябва да правят.

Всъщност съм казвал, че що се отнася до един обикновен човек, който е
направил нещо добро за Дафа през този период, в този критичен момент, е
възможно дори този човек да постигне Съвършенство като бог, да не говорим за
вас, които се усъвършенствате в Дафа, които вършите това, което Дафа
учениците трябва да правят и правите всичко това в трудни условия. Не можете
да забележите голяма разлика на повърхността, но то се проявява в други
измерения – точно това е разликата между хората и боговете. Промените са
гигантски. Това място на хората е забулено в заблуда и истинското състояние на
нещата и това, което е тук в това човешко място, са напълно различни. Само
онези Дафа ученици, които изостанат в изучаването на Фа, ще проявят липса на
усърдие и ще се почувстват обезсърчени през този период от време, дори до
степен да не знаят колко ценен е този момент и да не се възползват от времето, за
да правят това, което Дафа учениците трябва да правят.

Всъщност дори сега има някои ученици, които се справят много зле с
изучаването на Фа. Да бъдеш в състояние да изучаваш Фа добре е
фундаменталната гаранция, че ще можеш да се насочиш към Съвършенство, то е
фундаменталната гаранция, че ще можеш да излезеш от тук. Всички същества са
изковани от този Фа, както и вашето бъдеще. Що се отнася до бъдещите
същества на космоса, тъй като много, много животи бяха изличени по време на
Фа коригирането, има много места в космоса, които са празни. Но те няма да
останат празни завинаги. Дафа ще създаде от Фа всички животи, заедно с
различни фактори и материя, които са необходими на тези нива на космически
тела. И Дафа изковава всички нови животи, които са необходими. Старите
животи могат да се подновят, само след като се асимилират с този Фа и по този
начин да влязат в бъдещето. Това обхваща всички животи.

Всъщност в момента цялостното Фа коригиране излиза все повече на
повърхността. Последните фактори, които остават, вече не могат да бъдат
наречени животи, не могат да бъдат наречени по какъвто и да било начин, няма
език, който да изрази това, което представляват, и няма понятие, което да ги
опише, но всичко се намира в този финален процес на Фа коригиране. Всъщност,
ако трябваше да използваме понятията за „космоса” и „отвъд космоса”, за да го
опишем, Фа коригирането вече отговаря на понятието „отвъд космоса”. Това
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означава, че Фа коригирането сега работи върху онези фактори, които позволяват
на небесната твърд да съществува, и дори с факторите във факторите.

Въпреки това точно сега вие все още не можете да го почувствате, но от
сегашната ситуация на утвърждаването на Фа от Дафа учениците можете да
видите, че ситуацията се е променила. Злото повече не може да бъде поддържано
и това е така, защото злите животи и фактори са били унищожени до степен да са
останали много малко и не може да се сравняват с това какви са били нещата на
20 юли 1999 г. Описвал съм как стояха нещата тогава: зли същества от други
измерения бяха прикрепени към всеки стрък трева и към всяко дърво. Докато
вървяхте по улицата, клоните на дърветата ви удряха в лицето, тревата ви
препъваше и въздухът беше изпълнен със зло. Не, че всичко това наистина се
беше превърнало в зло, това беше в резултат на лошите животи и фактори, които
бяха бутани надолу в Трите сфери по време на Фа коригирането. Навсякъде
нещата бяха пропити със зли фактори. Те се прикрепяха към всичко, вършейки
най-лошите неща в Трите сфери и сред хората. Ако това Фа коригиране не беше
извършено на две части, а вместо това го бях направил в една стъпка, тогава
вълната на преследването щеше да бъде глобална, точно както е казал
европейския пророк: през 1999 г. Кралят на ужаса ще се спусне от небесата и
хората по целия свят ще почувстват яростта на преследването. Този път, когато
злото пристигна, другите страни по света и другите народи не изпитаха злината
на преследването срещу Фалун Гонг, което започна през 1999 г., и това е, защото
това трябваше да бъде направено в две части; това други народи или повече от
хората по света да се усъвършенстват в Дафа, е нещо оставено за следващата
стъпка. И вие сте видели, че днес това е самоусъвършенстването на Дафа
учениците от периода на Фа коригирането и нещата не са насочени към повече
хора по света. Ето защо този вид преследване, което се случва срещу Дафа
учениците в Китай, не се е случило в други страни и в резултат на това други
народи не са изпитали зло от такъв мащаб. Но тъй като злите фактори тогава
бяха просто толкова много, за Дафа учениците, независимо в коя страна се
намираха, те усещаха психически натиск.

В момента ситуацията вече не е такава. Цялостното Фа коригиране унищожава
злите фактори в големи количества и Дафа учениците са разяснили истината,
докато утвърждават Фа, като заедно с това изпращат праведни мисли, за да се
изчистват постоянно и да прочистват злото в други измерения, както и всички
други неща, които сте направили, утвърждавайки Фа. Всичко това унищожава
онези зли същества и фактори, които старите сили аранжираха, и то има огромен
ефект. Когато праведните мисли на Дафа учениците са силни, тяхното
съществуване в света има положителен ефект. Така че погледнете всички – не е
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ли вярно, че броят на злите фактори сега е много малък? Той изобщо не е близък
до ситуацията от 20 юли 1999 г.

Но макар тези зли фактори да не са толкова много, останалите все още са доста
зли. В миналото винаги съм ви казвал: колкото по-близо е до повърхността,
толкова по-малко сила има, но колкото по-близо е до повърхността, толкова
по-зло е. Така че то компенсира по-слабата си сила, като е по-зло на
повърхността и злото все още изглежда доста лошо. Но вие виждате, че средата
вече се е променила. Злото може да бъде поддържано само на онези места,
контролирани от този зъл главатар – онези места, където безнадеждните зли хора
все още вършат зло. В момента те не могат да бъдат поддържани дори на
повърхността на обществото на континентален Китай; злото потисничество се
извършва скрито и те се страхуват да позволят на хората по света да го видят.
Всъщност всички праведни сили го унищожават и злото е уплашено. Те не смеят
да правят неща открито и извършват потискането, като се прикриват. Те се
страхуват, че повече от хората по света ще научат за злите неща, които са
извършили, и тези неща не могат да устоят на дневната светлина. Те не
позволяват дори на ръководителите – дори на високопоставените магистрати в
Централното правителство – да знаят за това. Те дори лъжат и прикриват
преследването в редиците си. Но това са само онези няколко порочни, най-лоши
утайки на обществото, които карат лошите хора под тях да извършват злото
преследване. Те правят всичко възможно да прикрият презрените средства, които
са използвали в преследването, и дори пращат фалшиви доклади до магистратите
от Централното правителство. Те използват лъжи, за да поддържат злото
преследване. Злото вече е унищожено в огромни количества и изглежда, че злите
хора вече не могат да вилнеят. Преди, когато злото беше необуздано, имаше
безброй прогнили призраци, които го подкрепяха, така че да може да вилнее, и
дори когато другите знаеха истината за нещата, те не смееха да говорят. Около 20
юли 1999 г., когато този главатар на злото тъпчеше наоколо, вдигайки врява, за да
стане на неговото, никой не смееше да издаде нито звук. По онова време злите
фактори, които го подкрепяха, бяха толкова многобройни, а той искаше да
потисне [Фалун Гонг]. Ситуацията сега е различна от тогавашната. Всички
фактори, аранжирани от старите сили, биват изчиствани и стават все по-малко и
по-малко и сегашната обстановка, проявяваща се в човешкия свят, е различна.
Няма значение колко безумни стават злите хора, за тях всичко е свършено.

Но в този период всички сте видели нещо и то е колко животи са съгрешили
срещу Дафа (и това не включва онези, които са извършили най-лошите,
най-злите грехове). Щом разберат истината, свършено ли е с това? Не е толкова
просто. Но когато накарате някого да разбере нещата като му разясните истината,
това му дава шанс. Ако той истински има праведно мислене, това му дава шанс
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да изкупи греховете си. Човек трябва да плати за всичко, което е направил – това
е закон на космоса и всички същества са му подвластни. Когато преследването
започна, колко хора трябваше да участват, за да доведат до тази лоша ситуация
тогава? Ако никой не беше изиграл такава роля и никой не беше направил или
казал нещо, щеше ли тогава да може да се създаде такава зла среда? Независимо
дали са били в Китай или в чужбина, щом са изиграли такава роля в този процес,
подтиквайки преследването или активно допринасяйки с думи или дела, те
трябва да платят за това. Никой живот не може да избяга, освен ако не е
компенсирал загубите, които е причинил на Дафа и Дафа учениците.

Боговете на целия космос се взират с широко отворени очи. Безгранични,
безбройни богове наблюдават тази дребна малка Земя, гледайки внимателно
всяка мисъл на всеки живот. Те се страхуват дори да мигат, тъй като не искат да
пропуснат нито миг или да позволят да се изплъзне дори една мисъл на някой
човек. По това време говоря за тези неща, за да ви кажа спокойно, рационално и
по-ясно да разберете какво правите сега. Независимо какво правите, Дафа
учениците трябва да направят утвърждаването на Фа приоритет номер едно.

Но трябва да разяснявате истината рационално и в съответствие с логиката и
начините на мислене на хората. Ако говорите за това по странен и извънземен
начин, който изобщо не се основава на логиката и начина на мислене на хората, и
не вземате предвид дали хората могат да го приемат или не, тогава вие нанасяте
вреда и резултатът е противоположен на желания. Уверете се, че го правите
рационално и с ясно съзнание. Когато разяснявате истината на хората, трябва да
се съобразите с тяхното ниво на приемане. Ще може да виждате и наблюдавате
това, така че трябва да се справяте добре с разясняването на истината. Не ходете
просто да говорите само заради формалността. Всеки път, когато говорите с
някого, вие трябва да го накарате да разбере. Разбира се има такива, които
абсолютно не могат да бъдат спасени, тъй като са преминали изцяло на
противоположната страна. Такъв човек вече няма нищо праведно и когато му
говорите, той не може да го приеме, тъй като всеки път, когато приеме малко,
малка част от него трябва да бъде унищожена – всеки път, когато приеме малко,
малка част от него е унищожена. Ако го приеме напълно, ще бъде напълно
унищожен, защото е зъл. Така че има такива, които не могат да бъдат спасени, но
в крайна сметка това е изключително малобройно малцинство.

Има и някои хора, които дори да искате да спасите, както казах по-рано, дори
ако дадете шанс на тези хора и те разберат, те все пак трябва да изплатят
дълговете си. Така стоят нещата. Това е от гледна точка на Фа принципите. Но не
бива да се притеснявате за тези неща, защото като Дафа ученици вие
усъвършенствате Шан и трябва да бъдете състрадателни към всички същества.
Що се отнася до това как тези животи трябва да изплатят тези дългове,
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естествено съществува Фа, който да определи това. Дали да останат или не, се
определя от стандартите на Фа. Така че като Дафа ученици просто направете
всичко възможно, за да ги спасите, това е всичко.

Защо трябва да ги спасите? Преди съм казвал, че съществата в днешния свят са
различни от животите в историята и те са различни от хората в миналото. Когато
някой живот пристигне в този свят и влезе в този свят на заблуда, това е наистина
ужасяващо. За един бог, знаете, само преди миг, когато го видяхте, той беше
величествен бог, но щом влезе в този свят, щом влезе в човешко тяло и този
мозък бъде промит, това е наистина страшно и сега той не може да различава
нещата; така че въз основа на действията му не можете да кажете какъв е
произхода на живота му и не можете да видите съществената разлика между него
и неговия живот в миналото.

Всъщност исках да говоря за това – просто да говоря с вас по темата за
разясняването на истината. Вие все още искате да говорите с мен за някои неща,
така че мисля да използвам времето, което следва, за да отговоря на някои
въпроси за вас. Ако имате въпрос, можете да го напишете на лист хартия.
(Аплодисменти.) Нека не отнемаме твърде много време, тъй като на
конференцията за споделяне на опит все още има хора, които трябва да направят
своите изказвания.

Практикуващ: Учениците от Пекин изпращат поздрави на Учителя
(Учителят: Ще прескоча тази част). Когато Фа коригирането приключи или, с
други думи, точно преди да постигнем Съвършенство, ще мога ли да ви видя?
Ако не се случи, това ще бъде моето вечно съжаление. Не знам дали трябва да
мисля по този начин. Ще се сбъдне ли желанието ми?

Учителят: Не ме ли виждате тук и сега? (Всички се смеят) Искате да видите
Истинския ми образ. (Учителят се смее) Усъвършенствайте се добре. Всеки
Дафа практикуващ ще може да го види, стига да може да постигне
Съвършенство. (Аплодисменти) Дафа практикуващите не само имат този вид
предопределена връзка, която имате днес, тази, която безброй същества нямат, но
всъщност аз съм подготвил за вас безкрайната и вечна слава на едно същество в
бъдещето. (Аплодисменти)

Практикуващ: Липсвате на Дафа учениците в град Ухан, провинция Хъбей, и те
изпращат поздрави на Учителя.

Учителят: Благодаря ви! (Аплодисменти)

12



Практикуващ: Някои хора казват, че Фалун Гонг е добър, но не са склонни да
помагат на практикуващите, например, когато се опитваме да поставим
нашите вестници (на тези места) или когато не обявяват името на Дафа по
време на мероприятия. Ако тези хора не могат да се променят, как ще
свършат?

Учителят: Всъщност някои хора не са наясно относно Дафа в момента. И това е
така най-вече за тези, които са били прекалено дълбоко измамени по време на
това преследване, което е толкова зло. Ако Дафа практикуващите не могат да
развържат възлите в съзнанията на тези хора, когато разясняват истината, е
възможно те да са все още в процес на разбиране на Дафа и за момента не могат
да бъдат оценени окончателно. По това време не може да се каже, че те са добри
и не може да се каже, че те са лоши. Възможно е да не сте направили достатъчно,
за да разясните истината.

Практикуващ: Как трябва да разбираме „Голямото разкриване на истината
ще доведе света до изумление”?

Учителят: Фактически използвах дума на боговете, „изумление”. Помислете
всички за огромните промени на целия космос. Точно тук сред хората на
следващия етап много зли хора ще бъдат премахнати и броят, който ще бъде
премахнат, е голям и ужасяващ. В началото хората все още ще бъдат шокирани,
докато в края ще бъдат вцепенени. В какво състояние ще бъде човек, когато види
мъртви хора разпръснати навсякъде по улицата? Нещата, в които хората не
вярват и исторически са приемали за „суеверия”, всички ще се разкрият. Хората
разбират този материален свят, чрез съвременните научни понятия. Когато
открият, че нещата изобщо не стоят по този начин, какво ще си помислят? След
като нещата, в които хората не вярват, се появят, когато се изправят пред огромни
промени в това така наречено материално измерение, в какво състояние ще се
намират? Хората ще видят, че се оказва, че боговете наистина съществуват. „Уау!
Оказва се, че всички Дафа практикуващи са богове! Оказва се, че всичко, което
Дафа практикуващите са казвали, е вярно!” В началото те все още ще имат
такива мисли, а след това, докато понасят страдания, за да платят за греховете си,
хората постепенно ще станат така, сякаш нямат никакви мисли. Това наистина
ще „доведе света до изумление.”

Практикуващ: Искам да напиша историческа хроника на Фалун Дафа и да
запиша всички подвизи, които са били извършени, откакто Учителят започна
да разпространява Фа.

Учителят: Мисля, че би било забележително, ако Дафа практикуващите биха
могли да постигнат нещо такова. Можете да го направите, но усилието ще отнеме
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много време и енергия. Трите неща на Дафа практикуващите са много важни.
Балансирайте времето си добре.

Практикуващ: Моля ви, дайте ми съвет дали мога да пиша на малко по-високо
ниво за праведните мисли и праведните действия? Ще излезе ли това извън
обсега на Дафа?

Учителят: Независимо на колко високо ниво пишете, вие не можете да излезете
извън обсега на Дафа, (всички се смеят) тъй като той е твърде огромен. Нещата,
които може да знаете, са само това, което може да бъде показано в обикновеното
човешко общество, и онези неща, които нашите Дафа ученици са направили,
докато са използвали човешки действия, за да утвърждават Фа. Не би трябвало
да е проблем да ги използвате.Когато сте готов, можете да помолите за обратна
връзка от други хора и по този начин определени неща ще бъдат направени дори
още по-добре.

Практикуващ: Свикнал съм да пиша художествена проза за бойните изкуства,
която е свързана със самоусъвършенстването. Добре ли е да се използва
формата на белетристиката за бойни изкуства, за да се излагат по-висши
принципи? Как бих могъл да свърша по-сложна и подробна работа по
отношение на художественото изразяване, така че хората по света да
приемат правилно понятията за самоусъвършенстване без да го осъзнават?

Учителят: Мисля, че ако искате да напишете историческа хроника, това би било
нещо по-сериозно. Писането на художествена проза е добре, но ако превърнете
целия този въпрос с Дафа в художествен разказ, изглежда, че тежестта, която
носи жанрът, не е чак толкова подходяща. Мисля, че при историческа хроника не
би навредило да бъдат обхванати по-конкретни детайли и да се вложи повече
усилие в оживяването на героите. При художествена творба, ако тя се фокусира
върху определен ученик, определен регион или определено събитие – просто
изберете герой и обстановка, това е добре.

Практикуващ: Бих искал да изпратя поздрави на Учителя от името на Дафа
практикуващите в континентален Китай.

Учителят: Благодаря ви! (Аплодисменти)

Практикуващ: Тайни агенти използват пропуските, които ние, Дафа
практикуващите, имаме в интернет сигурността, за да ни преследват. Но
част от Дафа учениците в чужбина и онези, които са на отговорни
длъжности, не обръщат особено внимание на това, което е причинило намеса и
щети на задачи за утвърждаване на Фа и на Дафа ученици. Учителю, моля ви,
дайте ни напътствия.
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Учителят: Мисля, че всеки трябва да обърне внимание на този въпрос. Макар да
нямаме нищо за криене, не можем да позволим на тайните агенти да се намесват.

Говорейки за тайните агенти, тази работа, която в очите на боговете е
най-мръсната човешка професия, кара хората да станат душевно изкривени, тъй
като водят живот, който не може да понесе да види дневна светлина и който се
състои от правенето на неща по потаен, скрит начин за дълги периоди от време.
Всъщност това е много тежък живот. И не си мислете, че всички те са толкова
способни. Неотдавна един тайвански практикуващ отишъл в Шанхай и бил
арестуван. Онези тайни агенти в Държавното бюро по сигурността видели
страха му и настояли да го направят таен агент. Всички знаем, че тези тактики са
отвратителни и безсрамни и че само злите места са способни да вършат нещата
по този начин. Всъщност зная за техния комплект трикове от много дълго време.
Преди да направят това, те първо ще ви опознаят добре. Те дори ще узнаят какво
харесвате и какво не, що се отнася до храна, дрехи, жилища и придвижване. Това
включва и опознаване на роднините и приятелите на човека. След това те ви
поставят капан и ви арестуват. Още при първата среща ви сплашват и заплашват,
карайки ви да се чувствате така, сякаш ще бъдете разстреляни. След това се
възползват от душевното ви състояние на страх и разговарят с вас. Ако не искате
да говорите, те ще споделят с вас нещата, които са събрали преди много време.
По време на разговора вие се чувствате така, сякаш те вече знаят всичко и
изглежда, че дори знаят неща, които се знаят от много малък брой хора. Под
влиянието на привързаността страх вие се чувствате така, сякаш на никой около
вас не може да се разчита и развивате тази погрешна представа, че всички са
тайни агенти, че никой не заслужава доверие и че можете да бъдете убити по
всяко време, ако не изпълните исканията на злото. Всъщност те са се
възползвали от вашата привързаност страх. Това е тактика и е комплект методи,
които се използват изключително от шпиони. Разбира се, сега никой в една
демократична страна не смее да прави нещата по този начин. Само един зъл
режим би се осмелил да използва такъв зъл метод, за да наруши човешките
права. В една демократична държава такъв човек щеше да бъде изправен пред
съда досега.

Не се страхувайте от това, че ще създадат неприятности. Не трябва да бъдете
прекалено загрижени за всяко малко нещо, но всички трябва да бъдете нащрек.
Трябва да помислите дали злото може да навреди на това, което планирате да
направите. Трябва да помислите за това. Ние нямаме нищо за криене, нямаме
нищо, за което се страхуваме, да позволим на света да узнае, и не сме извършили
нищо незаконно. Но що се отнася до злото, не трябва да му даваме възможност
да върши зли неща. Що се отнася до злото, нещата, които Дафа практикуващите
планират да правят, не трябва да стават достояние на злото. Така че многократно
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всички вие трябва наистина да обърнете внимание на този въпрос. Не можем да
позволим на злите хора да действат първи и да извършат лоши неща, преди да
имате възможност да направите нещо. Това създава проблеми и ви затруднява да
разяснявате истината и да донесете спасение на хората. Така че трябва да вземате
тези неща на сериозно.

Практикуващ: Петстотин хиляди жители на Хонконг излязоха на улицата, за
да протестират срещу Параграф 23. Но някои от тези хора все още не знаят
истинската ситуация на Фалун Гонг. Вярно ли е, че те няма да бъдат спасени
само защото се противопоставят на Параграф 23, и че имат нужда да им
разясним истината по-задълбочено?

Учителят: Този зъл Параграф 23, който беше отхвърлен от всички хора в
Хонконг, от самото начало беше насочен към Дафа практикуващите в Хонконг и
имаше за цел да ги преследва. Той беше насочен и към хората в Хонконг, които
също да преследва. Толкова много хора в Хонконг се изправиха, за да му се
противопоставят. Независимо каква гледна точка или какви мотиви са имали по
това време, когато всичко беше казано и направено, те успяха да изиграят
положителна роля по този въпрос. Мисля, че що се отнася до жителите на
Хонконг, може да се каже, че те избраха много добро бъдеще за себе си, а що се
отнася до отношението им към Дафа, те вече имат много добро начало. Много
хора познаваха добре Фалун Гонг и бяха против него (закона) по тази причина.
Те положиха много добра основа за това да бъдат спасени в бъдеще. Що се
отнася до онези, които все още не са наясно с Фалун Гонг и реалността на това,
че той е преследван, вие трябва да разясните истината по-задълбочено, това е
всичко.

Практикуващ: Когато каним някои големи компании да участват в Галата, ако
не разясним истината и просто ги поканим да отпразнуват Нова Година с
китайците, това не е достатъчно, нали?

Учителят: Разбира се, че не е достатъчно. Всичко, което Дафа практикуващите
правят днес, е в името на спасяването на хора. В противен случай за какво го
правите? Разясняването на истината по честен и открит начин е нещото, което
Дафа учениците трябва да правят. Освен това ви казвам, че всички същества в
днешния свят са дошли заради Фа. Ако искате едно същество ясно да разбере
този въпрос, трябва да отидете и да му разясните истината. Това е главният ключ,
ключът, който може да отключи това нещо, което при всички същества е било
запечатано за дълъг период от време и което са очаквали от векове.
(Аплодисменти)
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Всъщност мисля, че всичко, което вие, Дафа практикуващите, правите днес – вие
не го правите за Дафа и също така не го правите за мен, вашия учител. Правите
го за себе си. Вие хармонизирате собствените си светове и установявате
собствената си могъща добродетел. Вие събирате и спасявате същества, от които
се нуждаете. Всички вие правите неща за самите себе си. От моя гледна точка,
като ваш учител, определено трябва да ви кажа да правите тези неща, тъй като
искам да хармонизирам всичко ваше и искам да ви водя към успеха. Само когато
се нуждаете от неща в определени отношения, аз ви казвам да отидете и да ги
направите.

Освен това, от перспективата на усъвършенстването на доброта и състрадание,
вие трябва да правите тези неща. Тук просто давам пример. Това не спира само
до Галата. Прилага се за всякакви други неща, които срещате и трябва да
направите. Отнася се за всички онези неща. Спасяването на всички същества е
най-важното. Не трябва да мислите [да правите неща], за да добавите повече
програми към Галата и в дори още по-малка степен тези неща се правят, за да
донесат на хората някакво моментно щастие. Аз ви моля да спасите всички
същества. (Аплодисменти) Ако сте в състояние да организирате
висококачествена Гала, която е изпълнена с положителната енергия на Дафа, това
само по себе си може да има ефект на спасяване на всички същества. Не бихте ли
били твърде щастливи да го направите? Не е ли това възможност?
(Аплодисменти)

Практикуващ: Някои практикуващи уважават Дафа от дъното на сърцата си.
Те също така са много усърдни, когато разясняват истината. Но те просто не
могат да отговорят на стандарта, когато става дума за тяхното
индивидуално самоусъвършенстване и често правят грешки. Те също се
безпокоят за това.

Учителят: Това може да се случи. Причината е, че всички вие разбирате
по-широките принципи на Фа, но когато става дума за лични въпроси, онези
фактори на обикновените хора, които остават на индивидуална основа, всъщност
ще доведат до привързаности и могат да се проявят. Може да изглежда доста
непоследователно, но всъщност не е непоследователно и когато привързаностите
станат твърде големи, ще се появят лоши култивационни състояния. Когато
възникнат големи проблеми, трябва да им обърнете внимание. Това е
най-опасното.

Като казах това, ми хрумна едно друго нещо, и то е, че не трябва да разглеждате
нещата като абсолютни. И това е особено вярно, когато става въпрос за тези
уродливи принципи, които злото в Китай разпространява. Например те
разпространяват: „Ако искате другите да се справят добре, първо вие трябва да
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се справяте добре.” Помислете за това всички, вярно ли е това изказване? Много
хора се придържат към тази поговорка и я използват, за да скрият собствените си
грешки, които не искат да поправят. И това е особено вярно за онези, които имат
проблеми – те го приемат за истина и няма да се откажат. Мога да ви кажа обаче,
че това е абсолютно погрешно. Не може ли човек, който не е префектен, да ви
каже да се справяте добре? Не може ли човек, който е правил грешки, да каже на
другите да се справят добре? Що за логика е това? Колко хора са помислили
внимателно върху това?

Както знаете, Исус е казал, че всички човешки същества имат грехове. Така че
само защото имате грехове, не трябва да казвате на собствените си деца да се
държат добре ли? Тъй като имате грехове, не трябва да казвате на другите да не
извършват престъпления ли? Това определено е смехотворна теория, нали? В
действителност кой сред хората не е допускал грешки? Веднага щом човек се
роди, той създава карма. Всеки е правил грешки. Само защото сте направили
грешки, не означава, че не можете да кажете на другите да се справят добре. По
същия начин, само защото някой е направил грешки, това не означава, че не
може да ви каже да се справяте добре. Зависи дали това, което казва, е правилно
или погрешно. Ето как боговете гледат на нещата. Всъщност това е начинът, по
който и хората трябва да гледат на нещата. Това е правилният принцип.

Пропагандата на злия режим е изкривила този принцип в следното: ако искате
другите да се държат добре, трябва вие самите да се държите добре. Това е много
зла поговорка. На повърхността изглежда, че: „О, това е вярно. Тази поговорка е
доста смислена.” Но тя изобщо не е смислена и може да играе само отрицателна
роля. Кой може да се държи толкова добре? Къде можете да намерите съвършено
човешко същество? Дори един самоусъвършенстващ се, който е достигнал
последната стъпка в своето усъвършенстване, но не е заменил напълно
човешкото си тяло, все още има грехове и карма и все още има привързаности.
Но когато достигне тази стъпка в самоусъвършенстването, той далеч е надминал
обикновените човешки същества. Ако се придържаме към тази поговорка, никой
не би могъл да каже на някой друг да се държи добре. Няма ли да е свършено с
обществото?

Дафа учениците имат привързаности, обикновени човешки привързаности, които
все още трябва да елиминират чрез самоусъвършенстване и има области, в които
изостават. Но това не означава, че един Дафа ученик е изцяло недобър, не
означава, че това същество не отговаря на стандарта и не означава, че този Дафа
ученик не се е усъвършенствал добре. В много, много области той се е
усъвършенствал много добре. Той прави грешки, защото все още има
привъзаности, които трябва да бъдат разкрити, за да може да осъзнае
собствените си недостатъци, и затова те се проявяват. Възможно е да ги
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култивирате, само когато се покажат. Ако нещата останат скрити и не бъдат
показани, е доста трудно да ги премахнете чрез самоусъвършенстване и ако дори
той самият не осъзнава, че съществуват, тогава наистина е трудно да се
култивират.

Практикуващ: Учителю, моля ви, поговорете за това как медиите, управлявани
от Дафа практикуващи, трябва да разясняват истината, особено бъдещите
перспективи за сътрудничество при разясняването на истината в
континентален Китай.

Учителят: Сегашната ни ситуация по същество е следната: поради съображения
за безопасност, условията все още не са узрели за Дафа учениците в
континентален Китай да създават медии; но те разпространяват флаери и
компакт дискове и има много неща, които са направили доста добре. Що се
отнася до страните извън континентален Китай – медиите, управлявани от Дафа
практикуващи, трябва да помогнат на китайците да видят истинската картина на
преследването колкото може по-добре, те трябва да помогнат на всички китайци
да видят истината – те трябва да помогнат на всички китайци да видят истината!
(Аплодисменти) Трябва да ги спасите. Трябва да помогнете на китайците да
видят какви неща са извършили китайците по време на преследването и какви
ужасяващи последствия очакват китайския народ, ако то продължи.

Практикуващ: Никога не бих могъл напълно да елиминирам собствените си
привързаности. Наистина се тревожа за това, но никога не успявам да се
справя добре.

Учителят: Изучавайте Фа повече, изучавайте Фа повече. (Учителят се смее)
Няма магическо хапче. „Нека вземем едно хапче и привързаностите ще
изчезнат.” (Всички се смеят) Всъщност могъщата сила на Дафа е дори
по-ефективна от някакво вълшебно хапче, което лекува всичко. Разбира се,
всички вие в момента сте заети и трябва да правите всякакви неща, има много
неща за вършене и има домакински задължения, работа и други отговорности, за
които да се погрижите. Но трябва винаги да се култивирате, така че все още е
нужно да изучавате Фа.

Практикуващ: На този празник, моля, приемете уважението и благодарността
на всички Дафа ученици. Ние определено ще се справим добре и ще направим
Учителя по-щастлив и по-малко загрижен.

Учителят: Благодаря ви! (Аплодисменти) Всички Дафа ученици все още са
преследвани. Искате да бъда щастлив, но аз не мога да бъда. Колко Дафа ученици
са преследвани в тези зли трудови лагери в Китай в този момент! Но оценявам
доброжелателството ви.
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Практикуващ: Мислих за следното: дали е добре онези Дафа ученици, които са
добре познати в обществото, например лицата за контакт в определени
региони или практикуващи, които са написали много статии, за да разяснят
истината за Дафа, да говорят за своите собствени мисли, разбирания и
анализи на определени въпроси в човешкия свят, например въпросът за
(китайската) територия, като членове на обществото, докато участват в
местни дейности, дейности на китайската общност и дейности на
„Коалицията за привеждане на Дзян под отговорност”? Какъв е най-добрият
начин да го направят, така че да бъдат избегнати погрешни разбирания от
обикновените хора?

Учителят: За Дафа практикуващите самоусъвършенстването и утвърждаването
на Фа днес са преди всичко. Дафа практикуващите трябва да утвърждават Фа. За
вас разясняването на истината и спасяването на всички същества са преди
всичко.

В обществото някои демократични активисти, и това включва някои хора, които
са участвали в [клането] на 4-ти юни, постоянно нападат злия, брутален режим.
Те също популяризират неща като човешки права и свобода на вярата и острата
им критика в тази насока имаше положителен ефект по отношение на
разобличаването на преследването на Фалун Гонг. Така че от тази гледна точка те
споделят обща позиция с нас по този въпрос. Така че някои от нашите
практикуващи също искат да говорят от тези перспективи. Всъщност трябва да
останете уравновесени и спокойно да анализирате дали нещото, което правите,
има нещо общо с Дафа и с утвърждаването на Фа. Ако отговорът е „да”, трябва
да продължите и да го направите. Ако отговорът е „не”, не трябва да го правите.
Никога не бива да губите пътя си.

Знаете ли за своя учител? Този космос е толкова необятен. Има безбройни и
неизмерими същества и безбройни и неизмерими космически тела. Толкова
много същества са способни да засегнат драматично човешкия свят само с една
мисъл! Има толкова много същества, толкова много фактори на старите сили и на
старите същества, всички от които искат да контролират това Фа коригиране и да
се намесват на това Фа коригиране. Нито един от тях не може да ме промени.
Пътят, по който съм вървял, е прав. (Аплодисменти) Те не са способни да ми се
месят по никакъв начин. Те могат да изчерпят своите начини и нищо няма да
сработи. Тук сред хората има всякакви неща, които се намесват, но нищо от това
няма никакъв ефект.

Не съществува ли сред хората поговорката, че: „Ти имаш хиляди блестящи
идеи, но аз имам свой собствен път”? С други думи, Дафа практикуващите
трябва да осъзнаят какво правят. (Вие) трябва да сте наясно дали нещо е

20



свързано с утвърждаването на Фа, или не. Ние разобличаваме злото в името на
спасяването на всички същества. Докато това е свързано с нещата, които Дафа
практикуващите правят днес, трябва да пристъпите напред и да го направите. А
ако не е свързано, не трябва да го правите. Ако човек поеме в грешна посока на
вършене на нещата и като резултат развие привързаности, тези неща ще наранят
практикуващия. Ако дадена задача е свързана с Дафа и има връзка с
утвърждаването на Фа или спасяването на същества, тогава трябва да
продължите с нея. В този случай, колкото повече правите, толкова по-широк
става пътят. Това със сигурност е така. Вие абсолютно не трябва да се замесвате
в политическите борби на обикновените хора.

Практикуващ: Дафа практикуващите в Сингапур и Малайзия изпращат
поздрави на Учителя.

Учителят: Благодаря ви! (Аплодисменти)

Практикуващ: Когато имам много мисловна карма, мога ли да изпращам
праведни мисли по всяко време и на всяко място?

Учителят: Направете го въз основа на собствената си ситуация. Някои мисли,
които развивате, всъщност са намеса, която може да бъде елиминирана чрез
изпращането на праведни мисли. Някои са продукт на собствените ви
привързаности, а някои са представи, които сте формирали в човешкия свят; тези
неща не могат да бъдат елиминирани, като изпратите праведни мисли само
веднъж. Така че понякога те излизат на повърхността и изглежда, че след като
изпратите праведни мисли, те все още се появяват. Такива неща се случват. Но не
е вярно, че не сте направили нищо и не е вярно, че това, което сте направили, не
е било ефективно. Просто всеки път може да бъде елиминирана само част от тях.
Онези неща, които са били аранжирани от старите сили, са били разделени на
безбройни, безбройни части от факторите на животи, които идват от по-високи
нива. Така че всеки път, когато изпращате праведни мисли, можете да
елиминирате само една или две части, но остават още от тях.

И не е ограничено само до това. В рамките на Трите Сфери те са направили
много лоши неща и са направили подредби за много неща, които са искали.
Нещо повече, много от тези неща са се изкривили. През толкова дълъг период от
време дори така наречените богове на старите сили, които първоначално са
направили тези неща, не могат да ги разрешат. Ако нямаше Фа коригиране, те не
биха могли да бъдат разрешени. В космоса има много такива неща и е трудно да
ги разрешим без пристигането на цялата огромна сила на Фа коригирането. Но
що се отнася до мисловната карма, тя може да бъде напълно елиминирана чрез
изпращането на праведни мисли.
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Практикуващ: Какво трябва да направим с брошури за разясняване на
истината, които съдържат снимки и истории на бивши практикуващи, които
са се „просветлили” по зъл път?

Учителят: Те са се „просветлили” по зъл път заради принуда по време на
преследването. Когато бъдат освободени, ще се опомнят след известно време. Но
случаят е различен при онези, които са причинили непоправима вреда на Дафа и
Дафа учениците.

Практикуващ: Наскоро нови ученици дойдоха да правят упражненията. Как
трябва да ги напътстваме да изучават Фа и да ги насърчаваме да посещават
нашето групово изучаване на Фа?

Учителят: Хубаво е да ги насърчаваме да се включат в груповите упражнения и
груповото изучаване на Фа. Но не бъдете прекалено загрижени и не казвайте на
новите ученици незабавно да вършат нещата на Дафа учениците, тъй като много
от новите ученици принадлежат към следващата група. Но в този момент има
някои, които постепенно са влезли и принадлежат на тази група. Благодарение на
ефекта от вашето разясняване на истината, тази ключалка вече е била отворена и
бъдещите самоусъвършенстващи се са започнали да се появяват. И двете
ситуации съществуват.

Практикуващ: В нашата медийна работа сме публикували много доклади,
които изобличават опитите на порочната ККП да представи, че уж има
вътрешен мир и просперитет, и които разкриват злата ѝ природа. Но
уважаеми Учителю, моля да ни разкажете за връзката между тези доклади и
прякото спасяване на всички същества и утвърждаването на Дафа.

Учителят: Истината е, че целта ѝ да представя фалшив мир и просперитет днес
е да прикрие същността на своето преследване на Фалун Гонг, създавайки у
хората погрешното впечатление, че няма преследване. Зад кулисите те извършват
най-голямото, най-лошото, най-мръсното и най-злото преследване в историята.
Можете директно да изобличите това. Що се отнася до другите му аспекти,
трябва да видите дали те са свързани с утвърждаването на Фа. Ако е така,
продължете и го направете. Когато Дафа учениците извън континентален Китай
използват медиите, за да изобличат природата на злото, те правят това, за да
помогнат на хората по света да видят по-ясно злата му природа през цялата
история. Някои практикуващи непрекъснато изобличават триковете, които злото
използва, за да представи фалшиви мир и просперитет, с цел да прикрие
престъпленията си, изобличавайки злите и мръсни неща, които е извършило зад
кулисите.
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Практикуващ: Когато разясняваме истината на китайския народ в голям
мащаб, за да общуваме по-лесно с обикновените хора, ние използваме неща,
които са съобразени с техните интереси, които неизбежно имат отклонили се
фактори, тъй като всичко при човечеството се е отклонило. Но всичко, което
правят Дафа учениците, ще бъде оставено за бъдещето. Как да съгласуваме
тези две неща?

Учителят: Когато разяснявате истината мъдро, за да спасите всички същества,
няма такъв проблем – това, което остава за бъдещите хора, е духът на Дафа
практикуващите, които коригират Фа и техният път на завръщане към онова,
което е правилно. Независимо какъв подход използвате, за да разяснявате
истината, целта е хората по света истински да разберат това преследване.
Свободата на вярата и погазването на човешките права са неща, които хората
могат да разберат. Що се отнася до даването на някои примери, това също се
прави, за да се спасяват хора. Когато днес използвате различните аспекти на
изкривената култура на човечеството, за да разяснявате истината, трябва да
бъдете внимателни, защото не знаете към какво е привързан този човек. Може би
това, което използвате, е точно това, към което той е привързан, и все пак не
можете да хвърлите много усилия, за да обясните подробно към какво е
привързан, така че това може да има лош ефект. Направете всичко възможно да
не се замесвате в другите проблеми на обикновените хора.

Говорейки от друг ъгъл, ето как са всички неща на човешките същества сега –
всичко се е отклонило. И не само че нещата са се отклонили, но има и много
демонична природа. Всичко в човешкото общество се е изродило. Ако не беше
заради Фа коригирането, човешката история нямаше да стигне дотук. Толкова
много катастрофи в космоса бяха избегнати заради това. За какво хората са
изобретили атомната бомба? Всичко на Земята е резултат от това, че боговете
карат човешките същества да правят неща и всичко има цел. Въпреки че тези
неща са преминали, нищо при човечеството не съществува случайно. Когато
става дума за онези неща, които не са свързани с Фа коригирането, опитайте се
да не ги обсъждате, когато разяснявате истината. Също така не говорете за
истината на твърде високо ниво – ефектът не е добър. Нищо при човечеството
вече не е добро, това е реалността.

Практикуващ: Дали новите ученици, които току-що са започнали да се
усъвършенстват, имат силата да уплашат злото, когато разясняват
истината?

Учителят: Да. Това е така, защото докато изчиствам злите фактори като цяло,
всички измерения на човечеството и на колосалната твърд и всички измерения в
Трите Сфери са наситени с факторите на Дафа. И не говоря само за новия

23



космос. Когато едно същество играе положителна роля, факторите на Дафа ще го
овластят и това същество ще има добра съдба в замяна оттогава нататък. Не
знаем ли вече за много такива случаи? С други думи, когато нов ученик
разяснява истината, факторите на Дафа, фашъните на Учителя и онези праведни
богове, които оказват пълно съдействие, ще му помогнат и ще изиграят
положителна роля. Това е сигурно. Но предпоставката е, че новият ученик първо
трябва да го направи сам.

Практикуващ: През това много спещно време във Фа коригирането как да
балансирам нещата на Фа коригирането и това да насочвам към
самоусъвършенстване децата?

Учителят: От вас зависи да се справите добре с тези специфични неща.

Практикуващ: Как трябва да разбираме съобразяването с начина на
обикновените хора?

Учителят: В ежедневието си просто дайте всичко от себе си да се съобразявате с
начина на обикновените хора, докато се самоусъвършенствате.
Самоусъвършенстването в Дафа няма наставления, така че в ежедневието си вие
по същество се придържате към същите начини като обикновените хора, колкото
е възможно повече. На повърхността вие по същество се придържате към начина
на обикновеното човешко общество. Ето как е всъщност, и в същото време вие
сте самоусъвършенстващ се. Вече съм говорил за това много, много пъти; в
много лекции съм говорил за това как да правите нещата.

Практикуващ: Много хора не са чували за Дафа или за фактите, свързани с
преследването, нито са участвали в преследването. Учителю, моля ви,
просветлете ни относно необходимостта да им разясним истината.

Учителят: Някои хора не са чували за Дафа, нито са чували за преследването, но
това да им разясните истината все пак е много важно. Хората в този свят са били
изолирани за продължителен период от време и това е станало причина тези
същества до момента да не са разбрали за това събитие, което са чакали през
векове на прераждания. Когато им разяснявате истината, вие не им разказвате
просто за това събитие, което се развива в този свят, но също така им казвате за
Дафа и за това какво е Дафа, и правейки това ще отключите предопределената
възможност, от която са били изолирани, но са чакали, и това ще им помогне да
осъзнаят, че това, което са чакали, е вече тук.

Практикуващ: Не се справям добре от известно време. Ако сега започна да се
справям добре, ще има ли все още достатъчно време?
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Учителят: Докато Фа коригирането не е влязло в човешкия свят, вие все още
имате шанс. Дали ще имате достатъчно време зависи от вас самите. Някои хора
използват времето добре, а някои – не. Някои хора са направили огромни грешки,
но не искат да плащат за тях и все още са каквито са били преди, спокойно
прекарвайки времето си. В този случай е трудно да се каже. Така че докато това
нещо не е приключило, все още има шанс.

Практикуващ: Напоследък много ученици, които са се нагърбили с много
работа, са се почувствали много уморени. Енергийното им ниво и състояние не
са толкова добри, колкото преди. Как да пробият през това?

Учителят: Това трябва да бъде разгледано от два ъгъла. Първо, учениците са
работили усилено, наистина усилено и доброволно са се нагърбили с много
неща. Така че може би бихме могли да намерим повече хора, които да помогнат,
или да измислим начин за решаване на проблема. Това е единият въпрос.
Другият е, че много от нашите Дафа ученици наистина са доста уморени, но от
друга страна те не са приели сериозно изучаването на Фа и
самоусъвършенстването. Те са направили много, много неща, но не са се
усъвършенствали и затова ще изпитват умора, ще изпитват изтощение и ще
чувстват, че е трудно. Всъщност винаги съм ви казвал, че
самоусъвършенстването със сигурност не компрометира вашата работа за Дафа.
Това е така, защото правенето на упражненията е най-ефективният начин да се
отървете от умората, то е най-добрият начин бързо да възстановите тялото си.

Практикуващ: Има ли Дафа начини да възкреси всички същества, които са били
унищожени от старите сили и да ги върне живи в новия космос?

Учителят: Същества, които са били унищожени от старите сили... Този въпрос
ще стане голям, ако говоря за него. Ако старите сили не се бяха намесили, можех
да елиминирам греховете и кармата на всички същества, независимо колко са
съгрешавали през историята. Сред огромните същества, сложната признателност
и негодуванието едно към друго са се таяли през цялата история, без значение на
кое ниво са те, дори обърканото, дълбоко негодувание и сложните
взаимоотношения, които се преплитат и пресичат от горе до долу – бих могъл да
балансирам всички тях. Мога да направя всичко. С други думи,бих могъл да
спася всички същества в космоса. Но старите сили настояваха да отсеят един
куп.

Разбира се, все пак имам начини, които старите сили не могат да си представят.
Когато същества са били напълно унищожени и са изчезнали без следа, и дори
когато са били превърнати в други същества или растения и по-късно са
преминали през различни промени в дългия ход на времето – аз все още мога да
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ги намеря и да ги върна обратно. Тъй като мога да надхвърля най-крайния
микрокосмос на всички същества, мога да ги намеря. (Аплодисменти) Мога дори
да върна оригиналната материя и факторите на съществата, които никога няма да
съществуват отново, да върна факторите, които първоначално са създали техните
същества, и да върна всички фактори, които са ги създали по начина, по който са
били, и мога да елиминирам частта, процеса и историята, в които едно същество
е съгрешило срещу Дафа – мога да направя така, че едно същество да се прероди
, сякаш никога не е преминавало през тази част от историята. Мога да направя
всичко, но не правя нещата случайно. Трябва да погледна причината. Учителят
трябва да обмисли нещата в името на бъдещия космос, удивителността на
бъдещето и съществата на бъдещето. (Аплодисменти)

Практикуващ: Дали старите сили са имали договор с Учителя, който конкретно
да ограничава Фа коригирането на Учителя? Ако са имали, всички договори
трябва да бъдат отменени и всичко трябва да следва подредбата на господаря
Буда.

Учителят: Мога да ви кажа, че истината е, че старите сили успяха да направят
много неща в историята, като се възползваха от това, че моите разделени тела се
прераждаха сред обикновените хора. Когато се прераждах живот след живот в
този свят, те се възползваха от възможностите и манипулираха нещата. Тъй като
през онези времена [аз] не разпространявах Фа и бях изцяло в състоянието на
човешко същество, правещо неща, за да изпълни човешки неща, те насила
добавиха някои от нещата, които искаха. Тези неща изобщо не бяха това, което
исках да направя, но те се случиха в този свят. Имаше много такива неща във
всеки период. Докато моите разделени тела се прераждаха в света, те идваха и
повлияваха на нещата. Ето защо те прехвърлиха върху мен вината за много неща,
които се случиха в историята. Те биха казали: „Ти направи всичко това.” Разбира
се, аз не мога да приема това. Историята е била толкова дълга и през този дълъг
период от време те непрекъснато правеха тези неща. Тези неща станаха твърде
сложни и вече не можеха да бъдат разрешени, така че трябваше да чакат да бъдат
разрешени във Фа коригирането. Ето защо, след като започнах Фа коригирането,
те осъзнаха, че това съвсем не беше онова, което искаха, така че старите сили
започнаха да се съпротивляват и проявлението му ставаше все по-явно и по-явно.

По време на над десетте години на разпространение на Фа, това, което сте
виждали, е само намесата на повърхността, докато всъщност в други измерения
тя е невероятно шокираща и зла до крайност. Разбира се за вас, Дафа учениците,
тези неща нямат нищо общо с вашето лично самоусъвършенстване. Да се
усъвършенствате, да се подобрявате и да премахвате своите привързаности са
нещата, на които трябва да обръщате внимание. Тяхната намеса спрямо мен е
насочена срещу процеса и срещу бъдещето на историята. Що се отнася до
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съществата на старите сили, за да ги спася, постоянно им обяснявах истините на
Фа. Някои слушаха, а някои знаеха, че онези неща бяха погрешни, но не успяваха
да ги разрешат, защото те вече се бяха случили в историята; конкретните неща,
които бяха планирали, се бяха отклонили, което направи още по-малко възможно
за тях да разрешат нещата.

Много хора разсъждават по въпроса, който току-що дискутирах (Учителят се
усмихва). Това, което казах, беше само за някои големи събития в самата история
и не включва Дафа ученици.

Практикуващ: Когато вършим работа за Дафа, трябва да изучаваме Фа, но
има и работа, която просто трябва да бъде свършена. По време на изучаване на
Фа често има телефонни обаждания и се чувствам разкъсан. Ако се погрижа
само за себе си и изучавам Фа, егоистично ли е това?

Учителят: Мисля, че когато изучавате Фа, трябва просто да изучавате Фа и
никой не трябва да се намесва. Това е така, защото ако не се усъвършенствате
добре, няма да имате могъща добродетел в нищо, което правите. Ако извикате
обикновен човек и му дадете нещо или му дадете малко пари и го помолите да
свърши работа за Дафа, би ли го направил? Той би го направил, но тогава това би
бил обикновен човек, който върши работа за Дафа, нали? Но какъв би бил
смисълът от това? Каква би била крайната цел на това? Така че Дафа
практикуващите трябва да се усъвършенстват добре и да утвърждават Дафа,
докато установяват своята могъща добродетел. Това правят Дафа
практикуващите и вие знаете как да го правите и как можете да го правите добре.

Но условието е, че това трябва да бъде, когато няма важни неща под ръка и това
няма да предизвика големи проблеми за другите – тогава е правилно да оставим
всичко останало настрана и да изучаваме Фа. Например, за да избегнете намеса,
докато изучавате Фа, можете да превключите телефона си на режим „гласова
поща”. (Хората се смеят)

Практикуващ: Относно разясняването на истината има много неща, които
трябва да направим и независимо какво правим, никога не можем да покрием
всичко. Не мога да довърша нещата, които се очаква да свърша. Какво трябва
да направя по този въпрос?

Учителят: Мисля, че всички вие сега осъзнавате, че времето ви притиска. Има
много неща, които трябва да се направят. Просто направете всичко възможно, за
да подредите времето си добре. Всеки прави тези неща. Работете заедно един с
друг и координирайте усилията си, и може би ще можете да свършите нещата
по-бързо.
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Практикуващ: Всички практикуващи от Световното Фалун Дафа Радио
изпращат поздрави на Учителя.

Учителят: Благодаря ви. (Аплодисменти)

Практикуващ: Често получаваме молби от практикуващите да запишем
новите статии на Учителя, така че да могат да ги използват за изучаване на
Фа. Тъй като не съдържат гласа на Учителя, бихте ли ни казал дали все още
може да се постигне ефекта от слушането на Фа?

Учителят: В миналото, когато моите записани преподавания на Фа бяха
превеждани, говорих по този въпрос и че ще бъде добре, стига гласът на Учителя
да е там. И все пак моите писания не са придружени от моя глас. Мисля, че по
време на този специален период, в който Дафа практикуващите утвърждават Фа,
е добре да го правите по този начин, но хората от бъдещето няма да могат да го
правят.

Направих много неща лесни за Дафа учениците, докато утвърждават Фа. Има
много неща, които всъщност не могат да се правят в култивацията, но които съм
ви позволил да правите при специални обстоятелства. И това включва някои от
подходите, които използвате за разясняване на истината. Тъй като те са
използвани, за да спасят всички същества, вие го правите по този начин и не е
погрешно. Ако те бяха свързани с личното самоусъвършенстване обаче, много от
тях не биха били позволени и не биха могли да бъдат направени.

Практикуващ: Получих Фа след 20-ти юли. Наскоро се сблъсках с голямо
изпитание. Не мога да кажа дали това е тест, даден от Уважаемия Учител,
или е причинен от собствените ми привързаности. Чувствам се недостоен за
милосърдното и трудно спасение на Уважаемия Учител.

Учителят: Със сигурност някои неща в самоусъвършенстването не могат да
бъдат разбрани много бързо. Много привързаности или причини не могат да
бъдат открити толкова бързо и затова понякога може да чувствате, че е трудно.
Но от друг ъгъл, ако един самоусъвършенстващ се можеше да разбере всичко
веднага и да премине незабавно всички тестове, нямаше ли да е твърде лесно?
(Смее се) Би било малко прекалено лесно. Имам предвид личното
самоусъвършенстване.

Разбира се, в някои случаи това, което работи, е намесата на старите сили. Те
наложиха някои неща, които учениците изобщо не беше нужно да превъзмогват и
дори проблеми, които са много трудни за разрешаване, и нещо повече, тези неща
и проблеми имат ефекта на намеса в този исторически процес на утвърждаване
на Фа и спасяване на всички същества – наистина имаше такива неща. Тогава
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какво трябва да направят Дафа учениците? Мисля, че трябва да направите всичко
възможно да се справите добре, да изучавате Фа много и да правите повече от
това, което един Дафа ученик трябва да прави. Много неща ще бъдат уредени без
усилие, ако вървите по праведен път и вършите нещата добре. Не можете да
решите един проблем в името на решаването на този проблем, тъй като това
може лесно да породи нови привързаности.

Практикуващ: Как да се справяме добре с нещата, когато разясняваме
истината от перспективата на древната китайска наука, култура и история?

Учителят: Има много неща от историята, които можете да използвате и можете
да цитирате факти от различни области на науката. Това би било добре, но трябва
да се направи по подходящ начин. Ако примерите, които използвате, не са
подходящи, те няма да са убедителни. Просто [трябва да се направи] точно както
трябва.

Практикуващ: Брат ми и аз сме английски писатели. Бихме искали да знаем
дали можем да изберем определени хора от историята като примери за
традиционно творчество. Шекспир е имал голямо влияние, както и
древногръцките писатели. Можем ли да пишем в стилове, подобни на техните?
Дали не поставяме нашите стандарти твърде високо, като правим това?

Учителят: Поставяте ги твърде ниско. (Хората се смеят) Вие сте Дафа
практикуващи и никога не е имало някой като вас. Вие сте това, което всички
други същества искат да бъдат, но не могат. Вие създавате нови стилове за
съществата на бъдещето – не е ли това нещо „високо”? Можете да се възползвате
от положителните аспекти на някои исторически личности, но мисля, че Дафа
практикуващите все пак трябва да вървят по своя път, нали? Само тогава е
проправяне на път за нещо. (Аплодисменти)

Практикуващ: Мога ли да помоля Учителя отново да поговори за позицията на
незамесеност, която Дафа практикуващите приемат спрямо политиката,
например изправяйки този главен подлец на съд?

Учителят: Това зло същество е главният виновник за преследването на Дафа
практикуващите. Това, че го съдим, не е въвличане в политиката. Той е
преследвал толкова много Дафа ученици до смърт, не трябва ли да плати за това?
Не трябва ли да го изобличим? Не трябва ли това зло преследване да бъде
спряно?

Всички същества в Трите Сфери са дошли за Фа и са били създадени за Фа. С
други думи, това включва всички форми в Трите Сфери, включително всички
различни форми, които съществуват в човешкото общество, сред които, разбира
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се, са днешните закони, както и другите форми, принадлежащи на човечеството.
Тъй като всички те са били създадени от Фа, защо да не могат да бъдат
използвани от Дафа за утвърждаването на Фа? Могат. Но ние избираме тези,
които са праведни и добри и изпълняват положителна роля. Използваме ги
избирателно. Това е разглеждане на въпроса от по-широка перспектива.

Разглеждайки въпроса по-подробно, ние не сме се замесили в политиката. Дали
човечеството е добро или лошо и какъв вид социална система избира китайският
народ, всичко това са човешки дела. Моите Дафа ученици и аз никога не сме
казвали каква система или какъв начин на живот трябва да бъдат възприети.
Например много демократични активисти се застъпват за демократично
общество и никога не съм позволявал на Дафа учениците да се замесват в това.
Дафа практикуващите имат за цел само да разобличат преследването. Опитваме
се само да спрем преследването. Не трябва ли това да бъде направено? Когато
членове на вашето семейство са били убити от преследването, не бихте ли
разсъждавали върху нещата с [тези извършители]? Но когато разсъждавате върху
тях, те казват, че сте се замесили в политиката – разумно ли е това? Не, не е!

От деня, в който аз, Ли Хонгджъ, започнах да преподавам този Дафа, нито моите
ученици, нито аз сме се замесвали в политиката. Ние нямаме интерес изобщо
към нея. Но нашият Дафа е полезен за обществото. Той е полезен за всички хора
и нации, които са под различни социални системи – независимо в каква социална
система се намирате. Само това най-ирационално, най-зло, най-глупаво нещо в
целия свят и на всички времена би направило нещо толкова глупаво,
преследвайки най-добрата група хора, които са най-полезни за обществото. Това
е така, защото в техните очи няма нищо друго освен власт и им е все едно дали
нещо е от полза за хората. Всеки път, когато нещо се случи в обществото, те
веднага се замислят дали то не застрашава тяхната власт. Какъв изморителен
начин да живееш и какъв изморителен начин да поддържаш тази власт! Те
вършат злини поради тази причина. Бих казал, че е време властта им да свърши.
(Аплодисменти)

Докато разяснявате истината, някои хора, които са били измамени от лъжите на
пропагандата, казват, че се въвличате в политиката. Те казват това само защото са
били отровени от злото. Ние ще им обясним нещата и ще им помогнем да видят
нещата ясно и да осъзнаят. В противен случай тези хора ще прекъснат бъдещето
си. Разбира се, какво човек избира, си е негова работа.

Практикуващ: Напоследък имаше изолирани случаи, в които животите на
Дафа практикуващи бяха отнети от старите сили под формата на демона на
болестта. Моля ви, кажете ни, могат ли те да постигнат Съвършенство?
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Учителят: Говорил съм по този въпрос много пъти и редица наши ученици
всъщност са разбрали за какво става дума. От гледна точка на
самоусъвършенстването, за да се издигне човек над обикновените хора, той
трябва да се избави от всички човешки привързаности и ето как старите сили се
възползваха от това и аранжираха всички тези неща. Например те уредиха някои
практикуващи да изглеждат болни в определени моменти, а някои практикуващи
да отпътуват първи в определен момент. Старите сили го аранжираха така, че
някои хора по техен избор да влязат [в Дафа]. Тези хора изглежда, че се
усъвършенстват в Дафа, а някои дори изглеждат много усърдни, но всъщност те
са влезли заради аранжировките на старите сили, за да позволят тези неща да се
случат, когато времето настъпи. Намерението на старите сили през цялото време
беше да отстранят тези същества. Така че те ги накараха да извършат грехове,
правейки неща, които биха се намесили на Дафа – това е ролята, която старите
сили искаха те да изиграят. Разбира се, те направиха това само със съществата,
които бяха избрали за елиминиране. Сред моите Дафа ученици има някои, които
са били използвани и измамени от тях в миналото. Например (те може да са
казали): „За да постигнеш Съвършенство ще трябва да направиш това и това по
това или онова време”. Има такива случаи. Ето защо истинските и фалшивите са
смесени и е трудно да се каже веднага кои са дошли да предизвикват
неприятности и кои са Дафа ученици.

Но аз не гледам нищо от това. Независимо дали сте аранжирани от старите сили
или сте Дафа ученик, който е бил измамен от старите сили, веднъж щом сте
прочели моя Фа и станете мой ученик, вие сте Дафа ученик и не признавате нито
една от аранжировките, които старите сили направиха. Тогава ще бъда отговорен
за вас. И все пак появата на тези неща наистина се е намесила малко на Дафа
практикуващите. Тези практикуващи всички знаеха, че не трябва да признават
аранжировките на старите сили, но нямаха начин да им избягат. Аз спасявам и
такива същества. (Аплодисменти.) Разбира се, що се отнася до измамените Дафа
ученици, няма съмнение за това, Съвършенството е сигурно. Но за тези, които
наистина изиграха лоша роля и бяха ирационални, това е различна история.

Всъщност през този период от време мнозинството, включително както хората
аранжирани от старите сили, така и измамените Дафа ученици, са се справили
доста добре и не са причинили допълнителни загуби за Дафа. И членовете на
техните семейства са се справили доста добре в различни отношения.

Всъщност, от тези, които са били убити от преследването в континентален
Китай, много бяха Дафа ученици измамени от тях, докато някои бяха аранжирани
от тях; всички те са се съгласили с това в някакъв момент в историята и затова е
трудно да се справим. Също така, докато са били преследвани, те не са били
ясномислещи или рационални и не са си спомнили, че са Дафа ученици, нито
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пък са могли да си спомнят Учителя, сякаш всичко това са били само човешки
същества, преследващи други човешки същества. Освен това те са били
аранжирани по този начин от старите сили назад в историята, така че не са могли
да го отхвърлят. Кажете ми, как се справяте с това? Така че много неща не са
толкова лесни, колкото си представяте. Самоусъвършенстването е сериозно нещо
и Фа коригирането в никакъв случай не е нещо незначително.

Практикуващ: Китайските консулства заплашват и примамват чуждестранни
китайски групи с обещания за печалба и облаги. Те се възползват от
патриотичните настроения на китайците в чужбина, за да подстрекават
омраза срещу Фалун Гонг. Какво трябва да направим?

Учителят: Разясняването на истината е главният ключ. Те печелят хората с пари
и поощрения, които са все неща на обикновените хора и те само продължават
временно. И все пак това, което им давате вие, са неща, които имат отношение
към тяхното вечно съществуване и всички същества на Земята съществуват за
това събитие. Не подценявайте това, което правите. Когато действително сте
разяснили истината на хората по света задълбочено, ще бъде различно. Ако това
все още не работи, тогава е въпрос на това, че хората избират своето бъдеще.

В периода от време между момента, когато ви помолих да разяснявате истината и
днес, въпреки че този откъс от историята не беше дълъг, промените вече са
огромни. Когато ви помолих да разяснявате истината в началото, все още имаше
много фактори, които възпрепятстваха нещата. Сега все още има някои, но те са
станали много малко. С други думи, докато разяснявате истината, има все
по-малко и по-малко намесващи се фактори и има все повече и повече фактори,
които позволяват на хората по света да разберат какво се случва. Преди, вашето
разясняване на истината нямаше добри резултати понякога. Това бяха чужди, зли
фактори, които се намесваха. Сега е различно. Тъй като сте състрадателни, нека
да помислим за начини да спасим хората по света и да има повече хора, знаещи
истината.

Всички неща, които Дафа практикуващите правят, са величествени и много
важни. Докато разяснявате истината, думите, които казвате и енергията, която
излъчвате, имат ефекта на сплашване и елиминиране на злото. Вие сте от
решаващо значение при определянето дали съществата в този свят остават или
биват елиминирани. Ако думите ви са чисти и праведни, те наистина ще отидат
право в най-съкровената част на мислите на хората и незабавно ще накарат
хората да разберат.

Практикуващ: Когато правехме анимационни филми за разясняване на
истината открихме, че има лоши фактори зад част от софтуера за 3D
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анимационни филми. Някои практикуващи се почувстваха зле, след като го
използваха известно време. Трябва ли да спрем да използваме такъв софтуер?

Учителят: Вярно е, че някои неща са лоши. Всъщност, когато използвате нещо,
вие избирате тези същества и ги спасявате. Част от това, което се съдържа там,
ще бъде благосклонно разрешено, а друга част ще бъде отстранено или
променено и заменено. От друга гледна точка, това, че го използвате, е да сте
състрадателни към него. Някои отклонили се неща трябва да бъдат коригирани
или отстранени и това е същото като спасяването на живот. Но някои неща са
изключително лоши, така че трябва да ги използвате избирателно.

Практикуващ: Едва след като се усъвършенствах толкова дълго осъзнах каква е
моята основна привързаност, която е привързаността към мен самия.

Учителят: Да. За да го обясня ясно, това е основният фактор на съществата от
миналото. В миналото, що се отнася до това, всички го имахте и много хора
наистина не можеха да го осъзнаят. Тъй като всички вие се подобрявате като
цяло, това вече не е толкова ясно изразено.

Практикуващ: Когато утвърждавахме Дафа преди, въпреки че нещата бяха
направени за утвърждаването на Дафа, разглеждайки ги днес те бяха
направени с егоистична, себеутвърждаваща основа. Нашият въпрос е: защо
разбрахме това толкова късно?

Учителят: Утвърждаването на Фа също е самоусъвършенстване. Процесът на
самоусъвършенстване е процес на непрекъснато разпознаване на собствените
недостатъци и след това изхвърлянето им. Само че колкото по-рано бъдат
разпознати много от основните привързаности, толкова по-добре. Разпознаването
им само по себе си е подобрение. Да бъдеш в състояние да ги елиминираш или
да ги преодолееш, да ги отслабиш и в крайна сметка напълно да ги елиминираш
– този процес на непрекъснато подобряване на себе си, и това е фундаменталната
трансформация на едно същество.

Практикуващ: Аз съм Асистент в един регион в Австралия. Не бях достатъчно
усърден в изучаването на Фа и имам привързаности към репутацията и
печалбата. Беше ми оказана намеса. Изпитвам съжаление и се страхувам, че
това може да има отрицателно въздействие върху Дафа. Като практикуващ
от периода на Фа коригирането, трябва да се подобря. Уважаеми Учителю,
трябва ли нашият регион да избере практикуващ, който изучава Фа по-добре,
за да бъде асистент?

Учителят: Да бъдете способни да го разпознаете е само по себе си голямо
подобрение. Ето как е самоусъвършенстването – когато постоянно разпознавате
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недостатъците си, вие се подобрявате, но как да подсилите решителността си е
най-решаващото нещо, за да вървите добре по пътя, който е пред вас.

Между другото ще поговоря за нещо. В континентален Китай, преди да започне
преследването, наистина имаше много ученици, които практикуваха Фалун Гонг
с различни манталитети. Те са видели другите да го правят, така че и те го
направиха. „То може да лекува хора, така че и аз ще го практикувам.” В основата
си те не са изучавали Фа внимателно, така че още по-малко са имали сериозно
разбиране за самоусъвършенстването и не можехте да видите техните праведни
мисли. Те бяха така дълго време и в някои случаи това се проточи с години.
Много ученици обичаха да гледат другите: „О, той се излекува чрез
практикуване. Тогава и аз ще практикувам.” „Той не се излекува. Така че няма да
го правя повече.” Още по-страшното е, че много хора биха погледнали Асистента
и биха направили, каквото прави Асистента. Когато Асистентът се справяше
добре, те също се справяха добре. Когато Асистентът се справяше зле, и те
следваха примера му. Аз моля всеки Дафа ученик да се справя добре с
извървяването на собствения си път самостоятелно в самоусъвършенстването, да
установи собствената си могъща добродетел и да накара себе си наистина да
постигне Съвършенство и да стане Крал, който властва над собственото си
владение. Как бихте могли да не вървите по собствения си път, да не изучавате
Фа добре и да не установите своите собствени праведни мисли?

Всъщност, когато избирам хора за Асистенти, не се позовавам на това чие ниво е
най-високо. В моите очи съществата са едни и същи. Не виждам съществата като
ти да си по-добър от него или той да е по-добър от нея. Гледам само дали човека
има опита и ентусиазма да работи за група. Това е единствената мисъл, която
имам. Нямам мисли като: „Този човек е способен да се усъвършенства добре и е
по-добър от другите, така че ще го направя Асистент.” От самото начало на
самоусъвършенстването на обикновения човек, до постигането на
Съвършенство, как се усъвършенства в процеса и дали може да постигне
Съвършенство, всичко зависи от това дали той се справя със задачата.

Всъщност много обикновени Дафа ученици, които са тихи и не чувате много от
тях, са се усъвършенствали много добре. Някои са изградили отлична основа,
някои имат отлични фундаменти, а някои са добри във всяко отношение. Но ако
ги помолите да извършват административна работа, те може и да не са в
състояние да го направят. Така че избирам онези практикуващи, които са в
състояние да сплотят нещата, да вършат неща и които са готови да се влагат за
другите, и тях правя Асистенти. Говорил съм за тези неща няколко пъти. Но
някои Асистенти на Дафа практикуващите се справиха наистина добре, докато
някои се представиха малко зле. В началото на преследването имаше Асистенти,
които направиха компромис със злото, тъй като не бяха изучавали Фа от дълго
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време, и това имаше ужасен ефект. Така че когато някои от тези практикуващи,
които през цялото време са наблюдавали и следвали как другите правят нещата,
видят Асистента да прави това, те ще си помислят: „О, не, как така той вече не
може да се справи? Тъй като той спря да практикува, аз също ще спра.” Точно
тези привързаности искам да елиминирам от нашите ученици. Искам учениците
да усъвършенстват себе си и да изведат своите собствени праведни мисли. Не
искам целта на вашето самоусъвършенстване да е да помагате на ръководителя
на мястото за практикуване, на Асистента или на ръководителя на Асоциацията
да се усъвършенстват. Това, което всеки трябва да усъвършенства, е самия себе
си.

По време на преследването много от тези практикуващи узряха, станаха
ясномислещи и израстнаха рационални. Те най-накрая разбират, след такива
болезнени уроци! Всъщност говорих за това много пъти в миналото, но те просто
не биха се заели сериозно със собственото си усъвършенстване. Няма модели за
подражание в самоусъвършенстването. Не можете да гледате как другите се
усъвършенстват и не можете просто да фиксирате очите си върху другите – „ако
се справяш добре, и аз ще се справям добре. Ако не се справяш добре, тогава и аз
ще забравя за това” – нямайки абсолютно никакви независими собствени мисли.
Кажете ми, когато става дума за тези ученици, как се предполага да ръководя
вашето самоусъвършенстване? Вие ли сте този, който се усъвършенства? Вие
винаги сте със замъглено съзнание и думите ви не са искрени. В
самоусъвършенстването не можете да гледате другите, можете само да се
усъвършенствате солидно сами. Как се усъвършенствате? Просто изучавайте Фа
много и не гледайте другите. Ако искате да гледате богове, това е добре, разбира
се, но боговете не се усъвършенстват тук. Така че онези, които се
усъвършенстват тук, са все човешки същества. Само с това човешко тяло можете
да се усъвършенствате вън от тук. Докато не сте се избавили от всички човешки
неща, вие все още сте самоусъвършенстващ се. Само когато всичко на
повърхността най-накрая се преобразува, ще бъдете напълно отделени от
човешките същества. Но докато се усъвършенствате трябва да имате ясно
осъзнаване, да изкултивирате недостатъците си, да ограничите слабостите си и
да елиминирате слабостите си. Трябва да имате усещане за постоянно изкачване.
Това е самоусъвършенстване.

Практикуващ: След като Учителят преподаде Фа за създаването на
изобразително изкуство, някои ученици отидоха да научат основните умения по
рисуване и живопис. Това засяга ли тяхната работа по разясняване на
истината?

Учителят: Да. Ще ви кажа, че основните умения по рисуване и живопис не са
нещо, което може да бъде упражнявано и научено за една или две години. Много
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хора са започнали обучението си в ранна възраст и това отнема много време.
Всички тези художници с високи постижения са усъвършенствали уменията си
повече от десет години или дори десетилетия. Можете да кажете: „Искам да
нарисувам картина сега, искам да нарисувам произведение на изкуството”, но
ние не можем да го изложим! (Хората се смеят.) Това, за което говорих, беше
главно за онези Дафа ученици, които са придобили основните умения по
рисуване или живопис, и тези, които са квалифицирани в тази дисциплина; с
други думи, тези, които са специализирали и са се реализирали в тази област.
Думите ми бяха насочени към тях, казвайки им да променят тези свои представи,
които са били повлияни от съвременните идеи и да представят праведни неща на
човечеството. Ако се опитате да научите [тези умения] сега, това няма да
проработи, защото не е нещо, което може да бъде постигнато за кратко време. И
освен това искам те да представят високо ниво на майсторство. Независимо дали
става дума за скулптури или картини, овладяването на основните умения е един
от най-основните въпроси. Създаването на произведение на изкуството е
най-голямото предизвикателство на художника, наистина е трудно.
Изобразяването на това, което се случва в съзнанието на субектите и техните
изражения чрез картина или скулптура, истински вдъхвайки им живот, не е нещо,
което се постига само чрез овладяване на основните умения. Праведното,
истинско изкуство е важно умение, предадено на човешките същества от
боговете!

Практикуващ: Как можем да помогнем на повече ученици да пристъпят напред
и да вършат добре работата за Фа коригирането заедно?

Учителят: Просто го правете с много грижа и мисъл, както когато разяснявате
истината.

Практикуващ: Какво представляват трите души и седемте духа и как са
свързани със самоусъвършенстването?

Учителят: Това са човешки неща и е по-добре да не говоря за тях точно сега.
Разбира се, говорил съм за някои неща, отнасящи се до човечеството, на малки
групи в изолирани ситуации, и това не оказа влияние на човечеството. В
следващата фаза, когато са намесени човешките дела, ще говоря за неща в
рамките на Трите Сфери, включително истинската история на човечеството,
целта на съществуването на Трите Сфери, корените на етническите групи и
произхода на човешката раса и живот, истинските фактори, които образуват
човешкото тяло и защо всичко в света съществува.

Главният дух (джу юеншън) и помощният дух (фу юеншън), за които ви разказах
преди, бяха обсъдени, докато предавах Великия Закон. Що се отнася до
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истинското обсъждане на Фа на човечеството в рамките на Трите Сфери, още не
съм го направил. Така че всички тези неща ще бъдат обсъдени в бъдеще. Тъй
като е разделено на два етапа – Фа коригиране и Фа коригиране на човешкия свят
– бъдещият етап ще се справя с това човешко място и [аз ще] обясня
изчерпателно Трите Сфери, човечеството, връзката между планетите и земята и
между живота и човешкото тяло, причината за всеки етап от развитието на
човешкото общество – което е истинската история на човечеството – създаването
на човешките същества от боговете и т.н. Всички човешки дела ще бъдат
обсъдени и всичко, в което човешките същества не вярват, ще се прояви.

Практикуващ: Има ли някакво припокриване между старите принципи на Фа и
новите принципи на Фа?

Учителят: Те са много различни и няма припокриване по основните въпроси.
Основата преди беше задоволяването на егоизма, докато всичко, изковано от
Дафа не е привързано към собствената личност. Когато става дума за някои
конкретни въпроси, разбирането е същото. Конкретните проявления на доброто и
злото по същество са едни и същи. Но много неща са претърпели някои промени
и животът ще бъде по-прекрасен в бъдеще.

Практикуващ: Можем ли да таксуваме за вестника, ръководен от наши
ученици?

Учителят: Разбира се, че можете. Ако много хора четат вестниците, които
издавате, можете да опитате, като първо таксувате за част от тях. Всъщност
вестникът, който създадохте, вече наистина е станал основа за най-големия
китайски вестник в света. (Аплодисменти) Той е наличен дори в малки градове в
САЩ – виждал съм го дори в малки градове. Това е нещо, което други китайски
вестници не могат да покрият или достигнат. Вие със сигурност ще продължите
да го подобрявате и когато условията са узрели, той може постепенно да навлезе
в положителен цикъл.

Практикуващ: Като медийна форма за разясняване на истината, как една
радиостанция може да се справи по-добре в подпомагането и координирането с
цялостната ситуация на Фа коригирането и да играе по-добра роля, като
информира хората за фактите?

Учителят: Същото е като при другите медийни платформи, създадени от Дафа
ученици. Учете се един от друг, черпете от силните страни на другите и
допълвайте слабите им страни, и всички може да се справите добре. Най-малко
можете да си споделяте информацията за новините и много други ресурси, и това
е нещо, което другите медии не притежават. Можете да опитате. Така че, за да
узнаят хората истината, да изобличите преследването от страна на злото и да
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спасите повече същества, се опитайте да популязирате радиостанцията сред
повече хора – дори сред китайците в континентален Китай. Това би било
чудесно.

Практикуващ: Съпругът ми не се усъвършенства. Той е присъствал на много
Фа конференции и е направил някои неща за Дафа, но е вършил лоши неща. Той
искаше да се поправи, но имаше сила, която го измъчваше психически и той вече
не можеше да стои вкъщи. Разведохме се. Има ли за някой като него все още
надежда да бъде спасен?

Учителят: По време на това преследване мога да ви кажа, че, строго погледнато,
много китайци са съгрешили срещу Дафа. Така че ако не ги спасите, като
разяснявате истината, те наистина нямат надежда за спасение. Когато
разяснявате истината, не им ли давате шанс? Не ги ли спасявате? Разбира се,
много от тези хора преди са били част от семейството ви. Опитайте. Ако те
наистина се окажат безнадеждни, тогава е различно и в този случай няма да се
налага да ме питате – ще знаете дали той може да бъде спасен.

Практикуващ: Когато пишем сценарии за филм, трябва ли просто да напишем
сценарий за истинската ситуация, или да използваме подхода на обикновените
хора, чрез смесване на някакво съдържание, което разяснява истината? Кое е
по-добре?

Учителят: Вие просто говорите за различни ъгли. И двата начина са добри. Но
независимо каква форма използвате, за да го напишете, вие сте Дафа ученик,
така че знаете как да утвърдите Дафа и сте в състояние да се справите добре с
това. Така че бих казал, че както и да го напишете, е добре.

Практикуващ: Уместно ли е да преподаваме съвременна наука по нашата
телевизия?

Учителят: Ще ви кажа, че когато Учителят обсъжда науката, всъщност аз не я
отричам. Тя е продукт на космоса. Всъщност аз ценя всичко, което е било
изковано от съществата през един наистина дълъг период от време, стига по
природа да не е вредно за космоса и да помага на космоса да процъфтява. Ходът
на живота не е прост. Казал съм само, че науката е неподходяща за човечеството.
Не са ли разобличени сега нейните недостатъци?

Видели сте как под влиянието на науката човешките същества вярват в боговете
все по-малко и по-малко. И все пак човешките същества са били създадени от
богове. Те не само са били създадени от богове, целта на създаването на човешки
същества беше да се позволи на животи, които идват от високи нива, да бъдат
спасени, когато се извършва Фа коригирането. Нещо повече, човечеството ще се
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превърне в ниво, което е наистина необходимо на бъдещия космос и по този
начин ще бъде свързано с цялостния космос. Тя има толкова голяма цел и толкова
величествен произход и все пак това научно нещо вреди на основните
благоприлични мисли на човешките същества.

Когато съществата използват науката в широк мащаб, тя наистина оказва много
лош ефект върху космоса. Космосът е цикличен обект и всички фактори на
материята са циклични. В процеса на елиминиране съществата, които са
съгрешили, се избавят от тези грехове. Те биват елиминирани, елиминирани и
елиминирани, докато в този процес на елиминиране не бъдат сведени само до
мъртва материя без никакъв живот и след това постепенно ще се издигнат ниво
след ниво и ще бъдат оползотворени. Космосът е цикличен обект и ако една
субстанция е изкривена, това ще бъде лоша ситуация. Изкривената субстанция
ще бъде погълната от същества на по-ниско ниво, съществата на високи нива не
могат да отидат на ниските нива, за да я коригират и когато субстанцията, която
не може да бъде коригирана от същества от по-ниско ниво, се използва отново, тя
се пречиства по време на цикъла и след като първоначалната изкривеност бъде
пречистена, съществата на по-високи нива също не могат напълно да я
коригират. Докато се пречиства, тя не може да бъде напълно коригирана на никое
от нивата и когато това се случи с много субстанции, това кара голяма част от
космоса да се изкриви.

Знаете ли, повечето от стоманата и желязото, които виждаме днес, са смеси от
много различни метали. Когато се претопят отново, не можете отново да
направите метала чист и вече никоя технология не може да ги раздели напълно.
Знаете ли, щом химическите торове се поставят в почвата, не можете да
отгледате нищо в тази почва, ако спрете химически да я наторявате; в нея вече
няма да поникне нищо. Семената, които са били химически наторени, изискват
химическо торене всеки път. Изкривените семена не могат да издържат без
химическо наторяване. Химическите торове, както знаете, са смеси от различни
химикали.

Има много начини, по които веществата минават през цикли. Ще поговоря само
за най-простия начин, по който веществата минават през цикли: веществата на
растенията, животните и човешкото тяло все са съставени от частици и има
пролуки между частиците. Когато увеличите и погледнете пролуките, ще видите,
че пролуките са огромни. От тези пролуки се излъчват миризми, а тези миризми
сами по себе си, от гледна точка на микрокосмичното ниво, всъщност са полета,
които също са съставени от частици, така че всички животни и растения
излъчват микрокосмични субстанции. Тези неща постоянно биват използвани от
нивото над тях и когато всички видове фактори, които образуват водата, въздуха
и веществата – които са необходими за създаването на човешки същества и други
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живи организми – са се изкривили поради първоначалното замърсяване, тогава
това, което се използва от измерението едно ниво по-горе, сега е фундаментално
изкривено.

Казвал съм ви преди, че заради извънземната наука и технология един слой от
човешкото тяло, един от слоевете частици на човешкото тяло, е бил поставен
изцяло под контрола на извънземните. Той се състои изцяло от елементи на
извънземни планети, включително числа, механични структури, електронни
компоненти и т.н. Състои се от тези неща. И тези неща непрекъснато създават
деформиращ ефект. Широкомащабните съвременни индустрии, създадени от
науката, са повлияли на много измерения на ниски нива в космоса. В моето Фа
коригиране установих, че доста голям слой от космоса е бил замърсен от тези
неща. И тези изкривени неща оказаха доста голям съпротивителен ефект във Фа
коригирането.

Помислете за това, тези неща са изкривени и въпреки това са се издигнали до
такива микрокосмични нива, така че ако боговете след това ги погълнат, няма ли
тези богове също да станат изкривени? И няма ли световете на боговете също да
се изкривят? Всъщност точно това се е случило. Помислете колко ужасяващо е
това! Ето защо казах, че тези неща не са подходящи за човечеството и могат да
бъдат използвани само от същества в рамките на подходящи, изключително
малки параметри и по методичен.

Ще ви кажа, въздухът е станал толкова замърсен, че никой не може да го
възстанови до степента на чистота, която е имал преди. Не е нужно да се
връщаме твърде далеч назад: той не може да се сравни дори с въздуха отпреди
хиляда години. Човешките същества също са се изкривили и са свикнали с това.
И водата е толкова замърсена, че няма начин да се пречисти до най-висока
степен, тъй като водата също минава през цикли.

Казвал съм ви преди, че водата си е вода, а морската вода е различна субстанция
и не е същата субстанция като сладката вода. Сладка вода може да бъде
извлечена от морска вода и то е същото като как металът може да бъде извлечен
от скали. Извлича се. Сладката вода обикновено тече към по-ниска точка и когато
се стече още по-ниско, се превръща в океан, тъй като океанът със сигурност е
по-ниско от сушата. Така че се влива в океана. Но след като се влее в океана,
сладката вода не се разтваря. Частиците на водата са по-малки от частиците на
субстанциите в морската вода, така че водата тече през тези частици и изтича, тя
работи като мрежата от енергийни канали в човешкото тяло и така водата след
това циркулира обратно. Ето защо някои реки непрекъснато текат в продължение
на десетки хиляди години или стотици хиляди години. Някои хора казват, че
реките текат поради притока на подземни води и поради топенето на леда. Но
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както виждате, как биха могли тези реки да са толкова големи? И те са текли
силно в продължение на десетки хиляди години. Например река Яндзъ и
големите реки в САЩ са толкова големи, колко вода е необходима, за да ги
поддържа безкрайно. Някои казват, че водата идва от покрити с лед планини, но
някои реки изобщо не произхождат от покрити с лед планини. Истината е, водата
минава през цикли. След като изтече – процесът на нейното преминаване през
цикли е също и процес на нейното пречистване – тя се пречиства и се връща. Но
замърсяването на водата е станало твърде тежко и това, което я замърсява, не са
нормални фактори на човешките вещества, а по-скоро индустриите на
съвременната наука, които са донесени от извънземни. Така че тя вече не може да
бъде пречистена до такава степен и затова казваме, че след като се е изкривила,
нищо не може да я пречисти.

Някои хора издигат язовири, за да спират големи или малки реки, за да
произвеждат електричество и да променят и приспособят потреблението на
електроенергия от хората и да разрешат енергийни проблеми. Всъщност това е
същото като да разцепят тялото на реката точно по средата, точно както би било
направено на човешко същество или на друг живот, тъй като реките също са
животи – не е ли всеки обект жив? Ако сте разрязали човек през кръста, какво ще
му причини това? Тъй като една река е толкова голяма и тъй като нейното време
е различно от това на човешките същества, не можете да видите промените и
веднага, но тя умира, умира бавно. Процесът на нейното умиране е по-дълъг от
този на хората, отнемайки десетилетия или дори повече от сто години. Не
настояват ли хората да променят и пресъздават планини и реки и да променят и
пресъздават природата? Да се променя и да се пресъздава природата означава да
се уврежда природата и да се променят и пресъздават планини и реки означава да
се увреждат планини и реки. Има скрит ред във всичко, което боговете създават.
Боговете гледат на небето и земята по различен начин от хората и са аранжирали
равновесието на всички неща много добре. Човешките същества трябва само да
използват нещата по приятелски начин и да не ги увреждат. Много от
природните бедствия на човечеството бяха причинени от фундаменталната
вреда, която е нанесла науката. В усилията си да „развие” науката, човечеството е
използвало прекомерно и безотговорно енергия и ресурси и всичко се уврежда.

Знаете, че през миналия век промишлеността процъфтяваше в Европа и САЩ,
особено стоманодобивната и химическата промишленост, и по това време
произтичащото замърсяване беше доста тежко. Но европейците и американците
осъзнаха това навреме и подобриха своята защита на природата и екологията, и
няколко десетилетия по-късно околната среда там наистина се подобри. Ето защо
можете да видите, че водата в реките на САЩ е толкова чиста и езерата вече не
са замърсени. Пробуждането на човешките същества наистина може да има този
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ефект, но все още е много трудно да се постигне предишната степен на чистота.
Не осъзнаха ли и днешните учени вредите, които науката е причинила на
човечеството? Но това е само каквото хората могат да видят и възприемат с очите
си.

Знаехте ли това? Развитието на науката в областта на микрокосмоса е още
по-ужасяваща. В своето изучаване на по-микрокосмичните частици тя подлага
микрокосмичните частици на деление, което води до това микрокосмичните
частици да преминават през непрекъснати верижни деления, като непрестанно
експлодират и се разделят. Учените са осъзнали това и сега се страхуват от него.
Ако експлозиите продължат по този начин, не след дълго цялата земя ще се
разпадне и ще изчезне. Понастоящем никой от учените, които са направили тези
неща, не е в състояние да спре този тип експлозии, и делението и разпадането
продължават. Китайците, които плетат пуловери, знаят какво представлява това
постоянно разплитане на една брънка след друга. И това, което науката е донесла
на човечеството, не спира дотук – не е ли това ужасяващо?

Човечеството мисли, че компютрите са страхотни – те правят нещата толкова
лесни! Не съм против компютрите и не съм против науката. Това, което казвам е,
че те не са подходящи за човечеството. Други същества могат да ги използват в
определен ограничен обхват, тъй като те са продукт на космоса. В днешно време
някои хора са толкова глупави, че без компютри не знаят как да правят дори
проста аритметика и без компютри не знаят как да обмислят нещата – те
разчитат единствено на това, което се съхранява в компютрите. И когато се
аргументирате пред тях, те няма да слушат – „Нека да видя какво казва
компютърът”. Когато им обяснявате неща, те отказват да слушат. Човечеството е
силно зависимо от компютрите сега и не може без тях. Нещо повече, с
командите, които компютрите изпращат, всичко, което казват, се изпълнява, и
всички потребители трябва да се подчиняват на компютрите. Някои хора следват
това, което казват компютрите, толкова точно. Не контролират ли компютрите
хората? Ако компютрите бъдат развити още повече, зависимостта на хората ще
нараства и доминиращата природа на компютрите ще стане по-силна. Това ще
бъде денят, когато човешките същества наистина ще бъдат контролирани от
компютри. Ако роботите един ден са изработени почти безупречно и са точно
като човешкото тяло, и когато роботите са способни да правят роботи,
човечеството ще бъде унищожено; те непрекъснато ще правят роботи, които ще
елиминират човешките същества. Това звучи ужасяващо и ако не беше
Фа-коригирането, което е ограничило необузданото развитие на човешката наука,
ние вече щяхме да сме стигнали до тази точка днес. Можете да видите как в
днешно време, когато много държавни служители се занимават с делата на даден
човек, те не го слушат и просто се подчиняват на всичко, което казва
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компютърът. Ето колко зле е станало. Не е ли това ужасяващо? Те преценяват
чрез компютри – човешките същества трябва да преценяват чрез компютри и
чрез информацията, съхранявана в компютри, тъй като се предполага, че те са
точни. Но човешките същества са сложни, динамични и постоянно променящи
се; тяхното мислене също се променя. И човешките същества са нестабилни и се
променят между това да бъдат добродетелни и порочни, добри и лоши. Също
така нещата в човешкия свят не са стабилни и човешките същества не са някаква
статична материя, която може да се обобщи с едно заключение. Това са
негативните неща, които науката е донесла на човечеството.

Разбира се, в днешни дни тя е онова, което всички учат, така че ако не я
преподавате, какво друго ще преподавате? Така че не можете да направите нищо
по въпроса. Това е, което трябва да правите през този исторически период и то не
се счита за погрешно, тъй като коригирането на всички неща е това, което трябва
да бъде направено в бъдеще.

Практикуващ: Няколко филипинци биха искали да преведат „Джуан Фалун” на
филипински език. Ако някой е прегледал книгата и я е прочел, но не е станал
самоусъвършенстващ се, може ли да помогне да я преведем?

Учителят: Той може да помогне да я преведете, но Дафа практикуващите трябва
да поемат водещата роля. Това е така, защото обикновените хора не могат да
разберат Фа, това е сигурно, така че наистина трябва да внимавате с това.

Практикуващ: Работим усилено за разясняването на истината на
обикновените хора и им разясняваме защо това преследване на Дафа е
най-злото в историята. Казваме им, че това преследване се извършва по целия
свят и е преследване на човечността, добротата и съвестта, и че не се
ограничава само до физическото убиване на хора. Може ли Учителят да ни
даде повече насоки за това?

Учителят: Вярно е. Това, което увреждат, е последните капчици съвест,
останали след израждането на морала на човечеството. И не се ограничава само
до тези неща [които споменахте]. Ако този Фа не можеше да спаси хората, за
човечеството не би имало надежда.

Практикуващ: Разясняването на истината е от решаващо значение за
разрешаването на всички проблеми и ние трябва да го правим изчерпателно и
задълбочено, така че планираме да създадем музей (музеи), които
документират фактите за геноцида, сполетял учениците на Фалун Гонг, да
помогнем на правителствените служители, на тези, които инвестират в
Китай, на студентите и на медиите да разберат истината в дълбочина, като
по този начин спасим същества в широк мащаб.
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Учителят: Това е отлична идея. Тези места могат да показват експонати, които
водят хроника на преследването на Дафа практикуващите и тяхното
утвърждаване на Фа и да служат като място за спасяване на същества и
разясняване на истината.

Практикуващ: Състраданието се появява, след като е премахната емоцията. А
как се култивира могъща добродетел?

Учителят: Вие вървите по този път на Фа коригирането добре, успявате да
преодолеете ограниченията си в самоусъвършенстването, изоставяте
привързаностите си, спасявате всички същества с праведни мисли в съзнанието
си и се справяте с всичко, пред което се изправяте, с праведни мисли – това е
могъща добродетел. (Аплодисменти)

Практикуващ: В процеса на Фа коригирането се справих доста добре в
началото, но по-късно не се справих добре и праведните ми мисли избледняха.

Учителят: Тогава правете нещата добре. Вие живеете в обикновеното общество,
така че всякакви практически изкушения в обществото призовават
привързаностите, които не сте елиминирали в самоусъвършенстването. Когато не
можете да се справите с тях добре, ще се появят проблеми. Сега, след като сте
разпознали това, просто отново правете нещата добре.

Практикуващ: По време на разясняване на истината някои хора питат: „Защо
Дафа практикуващите понасят толкова много мъчения и отказват да се
предадат?” Не е лесно да се отговори на този въпрос на нивото на
обикновените хора. Как можем да отговорим по-добре на този въпрос?

Учителят: Можете да го попитате обратно: „Защо християните не са променили
вярата си, въпреки че са били преследвани повече от триста години?” Всъщност
да се отговори на този въпрос за обикновените хора наистина не е голяма работа.
Не е ли имало много хора в китайската история, които са предпочели смъртта
пред това да се предадат? Всъщност [въпросът се повдига], защото моралът на
днешните хора вече не е достатъчно добър и те дори не разбират същността на
това да бъдеш човек. Имаше много хора в древен Китай, които биха предпочели
да умрат, отколкото да изменят на едно обещание, така че защо този въпрос е
толкова труден за разбиране от днешните хора? Това е така, защото днешните
хора са се изкривили. Можете да им дадете някои примери, за да го обясните от
различни ъгли. Добре е да говорите за това.

Практикуващ: Има някои китайци в чужбина, които като цяло разбират
истината за преследването в Китай, изразяват своето съчувствие и порицават
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злото, но не вярват в Дафа или че Учителят може да спасява хора и вместо
това дори казват някои неща, които са неуважителни към Учителя.

Учителят: Тогава не им говорете за това как Учителят спасява хора. Можете
просто да спрете само до говорене за преследването. Не говорете за неща на
толкова високи нива. Ако хората питат за това и могат да разберат, тогава можете
да говорите с тях за това, но не говорете на високо ниво.

Хората не могат да разберат самоусъвършенстващите се и вие не можете да
обясните нещата ясно с няколко думи, така че резултатът ще бъде
противоположен на планирания. Не говорете на високо ниво. Ако наведнъж
искате да му кажете всички Фа принципи, които сте разбрали, докато се
усъвършенствате, ще го изплашите. Вие сте стигнали до това ниво на разбиране
едва след толкова много години на самоусъвършенстване и искате от него
веднага да достигне толкова високо ниво колкото вашето? Как е възможно това?
Дори за вас, вие сте се култивирали стъпка по стъпка, така че можете да си
представите как изглеждат нещата за него, един обикновен човек, който слуша
истината. И нещо повече, той е човек, който е бил отровен. Така че наистина се
уверете, че не избързвате с нещата.

Практикуващ: В нашето училище „Минхуей” има клас за възрастни, в който се
преподава китайски език на хора от Запада. Искаме да използваме „Джуан
Фалун” като наш учебник за преподаване на китайски и не сме сигурни дали
това е подходящо, тъй като не можем да обясним [Фа за тях]. Благодаря ви,
уважаеми Учителю.

Учителят: Можете да ги обучавате, като използвате „Фалун Гонг”. В началото
можете да използвате „Фалун Гонг”. Говорих за това как да обсъждате нещата.
Можете да ги обсъждате въз основа на вашето разбиране и да кажете: „Това е
само моето разбиране”. Или можете да кажете: „Това е моето сегашно разбиране,
но има много повече, по-висши вътрешни значения и това, което казвам, не е
абсолютно”. Можете да кажете тези неща и да говорите с учениците.

Всъщност много хора изучават преработеното издание на „Фалун Гонг” и не е
нужно да обяснявате нещата. Човекът ще разбере, ако просто му го прочетете,
тъй като Фа работи. Ако има отделни случаи, където те не разбират определени
думи сами по себе си, а вие искате да обясните тези думи, трябва да добавите:
„Такова е разбирането въз основа на граматиката на съвременния език, но има и
други значения в Дафа”. Няма да има проблем, ако го обясните по този начин.
Що се отнася до изучаването на лексиката, просто обяснете самите китайски
йероглифи [и би трябвало да се получи].
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Практикуващ: Как да направим така, че децата да участват по-добре в
разясняването на истината? Дали хората, които ще получат Фа в следващия
етап, правят това по време на или след Фа коригирането на човешкия свят?

Учителят: Хората, които ще получат Фа в следващия етап, вече започват да
идват. Това всъщност е нещо за следващата стъпка, когато Фа коригира човешкия
свят. Но сега те вече идват, защото то е толкова близо и когато Дафа
практикуващите оказват наистина добър ефект при разясняването на истината,
самоусъвършенстващите се на бъдещето ще дойдат. Децата могат да разясняват
истината според обстоятелствата. Те не трябва да се придържат към същите
стандарти като възрастните.

Практикуващ: Някои ученици осъзнаха, че е важно да се разяснява истината и
в икономическата сфера, защото точно сега злото...

Учителят: Да, отдавна мисля за това. Сред хората по света има много
ръководители на големи корпорации и мога да ви кажа, че в предишните си
животи те имаха желание да печелят пари, които да бъдат използвани за Дафа.
Сега са се изгубили и не само че не са ги използвали за Дафа, те ги използват за
зло.

Този път старите сили няма да позволят на тези хора да дойдат и да получат Фа и
това е така, защото си мислят: „Ако имахте прекалено много пари, преследването
нямаше да съществува; ако имахте няколко изключително богати хора, които да
ви подкрепят зад кулисите, щеше ли да може това зло в Китай да продължи да
бъде толкова зло?” Те не искат китайския народ да знае истината и какво би
станало, ако вие направехте няколко сателита и ги изпратехте там горе и
излъчвахте в Китай без прекъсване? Препятствието на старите сили наистина е
погубило някои хора и някои хора са извършили тежки грехове.

Можете да направите това, което споменахте, просто направете най-доброто, на
което сте способни. Понякога не е толкова лесно да се свържете с тези хора.

Практикуващ: Когато има разногласия относно координацията и
хармонизацията на цялото тяло, трябва ли винаги да търсим първо
собствените си проблеми, независимо от всичко?

Учителят: Когато има разгорещено несъгласие, помислете дали имате
привързаност или не. Ако всеки поддържаше праведни мисли, координацията
определено щеше да бъде хармонична и всеки проблем щеше да бъде разрешен
бързо. Когато имате разгорещени несъгласия и никой не желае да отстъпи, трябва
да си спомните да се вгледате в себе си. Някои ученици вярват, че спорът в края
на краищата е за доброто на Дафа и използват това, за да прикрият своите
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привързаности. Когато правите неща за Дафа, вашият стремеж към
съревнование, желанието за самоизтъкване, придържането към собствените ви
емоции, чувството, че е нанесен удар по репутацията ви и други привързаности
биха могли да са примесени.

Практикуващ: За тези, които никога не са чували за Фалун Гонг – има ли нужда
да споменаваме преследването в Китай?

Учителят: Разбира се, че трябва да го споменете, защото рано или късно те ще
чуят за него.

Практикуващ: Учителю, казвал сте преди, че когато си сътрудничим добре и
правим нещата заедно, сме силни. Правилно ли е да се каже, че Дафа
практикуващите като цяло не са показали сплотеност?

Учителят: Цялото тяло на Дафа не е сплотено? Това не е точно. Грешно е да се
каже това. Истината е, че никой не може да увреди Фа. Нито едно живо
същество, с изключение на мен, нито който и да е живот или бог не знае моя Фа.
И с изключение на няколкото богове в началото, които видяха формата на
изключително малка част от този Фа, никой друг живот в целия този космос не
познава истинското проявление на Дафа. Фалунът, който можете да видите, е
проявление на гонг страната, но що се отнася до Фалуна, който наистина
стабилизира Фа, никое същество освен мен не може да го види. И той е
безгранично могъщ. (Аплодисменти.)

Този Фа се намира във всичко в новия космос и всичко е наситено с Джън – Шан
– Жен. Що се отнася до това колко добре си сътрудничат Дафа практикуващите
един с друг, това е въпрос на разбиране на Дафа и на лично
самоусъвършенстване. Фа е пълен, той е нещо, което никой не може да докосне
или види и нито един живот не може да го помръдне. Докато нося със себе си
Дафа и всичко, което е било създадено от него, напредвам бързо и мощно,
напредвам към целия космос, към най-микрокосмичното, към най-великите
богове и към всичко, което съществува, непрекъснато напредвайки към
най-повърхностното, най-ниското ниво и към света. Никой не може да го
блокира, това е неудържима сила. (Аплодисменти.) Работя върху всичко в
космоса с огромна скорост и сила.

Практикуващ: Вашият ученик е съгрешил, но искам да изкупя грешката си,
като върша добро. Позволявате ли да го направя?

Учителят: Да, може да го направите.

Практикуващ: Дафа учениците от Гуанджоу, Чанчун, Пекин, Хубей, Тиендзин,
Австралия, Дзянсу, Джъдзян, Ханджоу, Шандун, Йентай, Синтай, Хандан, град
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Дзилин, град Джандзян на Гуандун, Ланджоу, ученици в Англия, цялото тяло на
Дафа практикуващите в Торонто, цялото тяло на младите ученици от
училищата „Минхуей”, Канзас, град Пинсян на Дзянси, Шанхай, Кайан, Дафа
учениците в Япония, практикуващите в Ню Хемпшир, Дафа практикуващите в
град Фънчън на Ляонин, Гуанси, цялото тяло на Дафа учениците в Шотландия,
Шъхъдзъ в Синдзян, Дафа практикуващите в Северна Америка, Дафа
практикуващите в Ичан, Дафа практикуващите във Ванкувър, Канада, Уейфан,
Мудандзян, Дафа практикуващите от планината Ъмей, цялото тяло на Дафа
практикуващите в Хънян, Шанси и Дафа практикуващите от Русия, всички
изпращат своите поздрави към Учителя.

Учителят: Благодаря на всички. (Аплодисменти)

Практикуващ: Напоследък в нашите дейности често интервюираме обикновени
хора и различни политически партии и групи. Тъй като те показват подкрепа за
Дафа, това ще накара много хора да мислят, че имаме политически
наклонности.

Учителят: Това, което мисля е, че не е проблем, независимо коя политическа
партия ни подкрепя, тъй като те преди всичко са хора, те са същества, които
трябва да бъдат спасени и не е нужно да се притеснявате за това, което ще кажат
хората с лоши подбуди. Това, към което се стреми Дафа, са сърцата на хората,
ние не се целим в организации и за всеки е добре да подкрепи Дафа. Който и да
изиграе положителна роля по отношение на Дафа, това е добре, защото той
избира своето бъдеще. (Аплодисменти.) Ние нямаме политически цели и не
разглеждаме организациите сами по себе си. Ние гледаме само сърцата на хората.

Практикуващ: В процеса на провеждане на телефонни разговори [открихме, че]
в континенталната част има малък брой ветерани практикуващи, които
изглежда таят някакъв страх от преследване и не искат да казват нищо или
сменят темата. Има и един ветеран практикуващ, дошъл в САЩ, който поради
своите привързаности към репутация и слава напоследък изглежда, че се е
отказал от самоусъвършенстването и често се събира с обикновени хора по
собствена инициатива и много рядко участва в дейностите на Дафа. Бих искал
да попитам Учителя, могат ли тези хора все още да се култивират?

Учителят: Дали да се култивира или не зависи самия човек, всичко изцяло
зависи от човека да реши за себе си. Ако човек иска да се култивира, може да се
култивира, а ако не иска да се култивира, тогава не го прави. Вие можете само да
му предложите някакъв добър съвет. Аз съм му преподал този Фа и мога да го
спася, когато се култивира, но дали той иска да бъде спасен или не, това е нещо,
което човек решава за себе си. Никога не бих принуждавал никого и Дафа
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учениците също никога не биха принуждавали никого. Това, което правя,
произтича изцяло от състрадание и е изцяло за доброто на всички същества.

Първоначално не исках да говоря толкова дълго днес, но все пак говорих доста.
(Дълги аплодисменти) Всъщност има много неща, които не е нужно да излагам
подробно. Всички Дафа практикуващи сега са сравнително зрели и разбирате
наистина много неща. Понякога, когато виждам статиите, които сте написали,
съм наистина възхитен и се гордея с вас. Чувствам, че Дафа практикуващите
наистина са узрели и наистина сте в състояние да схванете Фа, който
преподавам, наистина да го схванете на дълбоко ниво. Това разбиране се
основава на истините на Фа и възниква поради праведни мисли. Когато
разясняват истината сега, много Дафа практикуващи вършат наистина страхотна
работа и го правят солидно. Те вършат нещата тихо, с решителни праведни
мисли и рационалност и не се страхуват от трудности. Всичко в бъдещето на
Дафа практикуващите се ражда от това, че правите трите неща, особено от
разясняването на истината. Когато виждам всичко, което правите, си мисля:
просто невероятно, вие наистина, наистина сте узрели.

Понастоящем съзнателно не казвам нищо или казвам много малко. Това е, за да
ви дам възможност истински да извървите собствените си пътища в
утвърждаването на Фа, да ви дам възможност правилно да осъзнаете всичко свое
и могъщата си добродетел. Всъщност най-важното нещо, за което говорих днес, е
въпросът за спасяването на всички същества. Концентрирах се върху тази тема и
искам да сте още по-наясно с нея. Има много неща, с които знаете как да се
справяте, и ако исках да говоря още по-подробно, щях да ви лиша от
възможностите ви да създадете бъдещето, от възможностите ви да вървите по
собствените си пътища, така че често не искам да казвам повече и просто тихо ви
наблюдавам. Знам, че наистина ставате все по-зрели.

Същото важи и за Дафа учениците в континентален Китай. Насред
преследването те стават все по-силни, все по-рационални и с все по-ясни
съзнания – и това качество е най-важното, да бъдеш с ясно съзнание – те знаят
как да се справят с нещата и не просто знаят как да се справят с нещата: за много
неща те са свършили чудесна работа. Учениците, които се занимават с истинско
самоусъвършенстване, трябва да утвърдят Фа и огромен брой ученици са
вършили чудесна работа през цялото време. Докладите, които излизат [от Китай]
са по-скоро за драматичните случаи на преследване. В действителност има много
хора, които са се справили изключително добре, само че не казват нищо за себе
си и просто тихо вършат нещата. Има много необикновени неща. Много Дафа
ученици са се справили изключително добре. По-късно всички ще осъзнаят това.
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Така че като виждам тези неща, се чувствам наистина удовлетворен
(аплодисменти), чувствам, че моите Дафа ученици не са ме разочаровали. Преди,
когато говорех, казвах, че не съм направил нещата напразно. Но сега не мога да
го кажа по този начин, защото сега не става дума само за това да не се правят
неща напразно: чувствам, че Дафа учениците наистина са узрели насред
каляването, че истински утвърждават Фа и че наистина извървяват последния
етап от пътя към божествеността. (Бурни аплодисменти)
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